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Desembre / Diciembre

Compromís demana millorar
la senyalètica informativa de
l’Ajuntament de Benidorm
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
sol·licitat per escrit al govern local de
Benidorm que millore el servici d’informació
del propi edifici consistorial amb la instal·lació
d’un panell informatiu on s’especifique la
planta en què es troba cada departament. La
mesura facilitaria l’orientació dels ciutadans
que cada dia acudeixen a realitzar les seues
gestions a l’Ajuntament.

Compromís pide mejorar la
señalética informativa del
Ayuntamiento de Benidorm
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
solicitado por escrito al gobierno local de
Benidorm que mejore el servicio de
información del propio edificio consistorial con
la instalación de un panel informativo donde
se especifique la planta en que se encuentra
cada departamento. La medida facilitaría la
orientación de los ciudadanos que cada día
acuden a realizar sus gestiones en el
Ayuntamiento.

Bigorra: "El PP evita que se
bonifique el IBI de las
viviendas de Benidorm que
instalen energía solar"
Durante el pleno de diciembre, una enmienda
del PP ha evitado que se estudie la
bonificación sobre el impuesto de bienes
inmuebles para aquellos propietarios y
propietarias de viviendas que coloquen y
utilicen instalaciones de autoconsumo
energético, como pedía una moción del grupo
municipal Compromís Los Verdes. "Los votos
del gobierno local (PP + CBM) a favor de la
enmienda de supresión han dejado la moción

Bigorra: “El PP evita que es
bonifique l’IBI dels
habitatges de Benidorm que
instal·len energia solar”
Durant el ple de desembre, una esmena del
Partit Popular ha evitat que s’estudie la
bonificació sobre l’Impost de Béns Immobles
per a aquells propietaris i propietàries
d’habitatges que col·loquen i facen servir
instal·lacions d’autoconsum energètic, com
demanava una moció del grup municipal
Compromís Los Verdes. “Els vots del govern
local (PP+CBM) a favor de l’esmena de
supressió han deixat la moció en una simple



en una simple solicitud al gobierno del estado
a que modifique la normativa actual al
respecto, dejando sin posibilidad de que las
ordenanzas fiscales de Benidorm puedan
recoger ningún beneficio en este sentido para
los y las benidormenses", ha criticado el
concejal de Compromís y portavoz del grupo
munciipal, Josep Bigorra.

sol·licitud al govern de l’estat a que modifique
la normativa actual al respecte, deixant sense
possibilitat de que les ordenances fiscals de
Benidorm puguen arreplegar cap benefici en
aquest sentit per als benidormers i
benidormeres”, ha criticat el regidor de
Compromís i portaveu del grup munciipal,
Josep Bigorra.

Dos anys després d’aprovar-
se la creació, Benidorm no
té encara Consell de Ciutat
Dos anys després que s’aprovara pel ple la
moció de Compromís Los Verdes per a crear
el Consell de Ciutat, tal com preveu el
reglament actual de Participació Ciutadana de
Benidorm, aprovat en 2010, el govern local de
Benidorm encara no ha actuat en aquest
sentit. El regidor de Compromís i portaveu del
grup municipal, Josep Bigorra, ha criticat
aquest retard i lamenta que per aquest motiu
“diferents sectors de la ciutat són
infrarepresentants o tenen una mínima
representació en la vida pública de la ciutat”.

Dos años después de
aprobarse su creación,
Benidorm no tiene aún
Consejo de Ciudad
Dos años después de que se aprobara por el
pleno la moción de Compromís Los Verdes
para crear el Consejo de Ciudad, tal como
prevé el reglamento actual de Participación
Ciudadana de Benidorm, aprobado en 2010,
el gobierno local de Benidorm todavía no ha
actuado en este sentido. El concejal de
Compromís y portavoz del grupo municipal,
Josep Bigorra, ha criticado este retraso y
lamenta que por este motivo "diferentes
sectores de la ciudad son infrarrepresentados
o tienen una mínima representación en la vida
pública de la ciudad".



Compromís critica el retraso
para elaborar el Plan Acústico
de Benidorm

La Ley 7/2002 de 3 de diciembre de la
Generalitat de Protección contra la
Contaminación Acústica obliga a los
municipios de más de 20.000 habitantes a
tener un Plan Acústico Municipal. El año
pasado, en mayo de 2016, del Ayuntamiento
de Benidorm contrató una empresa para
realizar los estudios previos al respecto, de
los cuales Compromís-Los Verdes solicitó
copia y no ha recibido ninguna respuesta. Más
de año y medio después, en este mes de
diciembre, el gobierno local contrata de nuevo
a la misma empresa para que continúe con la
elaboración de la zonificación acústica y mapa
de ruido. El concejal de Compromís y
portavoz del grupo municipal, Josep Bigorra,
critica el retraso para regular la contaminación
acústica de la ciudad, a lo que se une a que
desde hace más de un año no se convoca la
comisión de seguimiento para el control de la
contaminación acústica.

Compromís critica el retard
per a elaborar el Pla Acústic
de Benidorm
La Llei 7/2002 de 3 de desembre de la
Generalitat de Protecció contra la
Contaminació Acústica obliga els municipis de
més de 20.000 habitants a tindre un Pla
Acústic Municipal. L’any passat, en maig de
2016, l’Ajuntament de Benidorm va contractar
una empresa per fer els estudis previs al
respecte, dels quals Compromís-Los Verdes
va sol·licitar còpia i no ha rebut cap resposta.
Més de any i mig després, en aquest mes de
desembre, el govern local contracta de nou a
la mateixa empresa per a què continue amb
l’elaboració de la zonificació acústica i mapa
de soroll. El regidor de Compromís i portaveu
del grup municipal, Josep Bigorra, critica el
retard per a regular la contaminació acústica
de la ciutat, al qual s’uneix a què des de fa
més d’un any no es convoca la comissió de
seguiment per al control de la contaminació
acústica.

Compromís pregunta por los
puntos públicos de recarga de
vehículos eléctricos
pendientes

Compromís pregunta pels
punts públics de recàrrega
de vehicles elèctrics
pendents
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, va
preguntar en comissió sobre els punts de
recàrrega de cotxes elèctrics que estan
pendents des que el govern local va anunciar-
ne que hi hauria dos ja fa més de dos anys.
Bigorra considera que “per fomentar l’ús de la
mobilitat sostenible cal impulsar accions
d’aquest tipus des de les administracions
públiques sense més retards”.



El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
preguntó en comisión sobre los puntos de
recarga de coches eléctricos que están
pendientes desde que el gobierno local
anunció que habría dos puntos ya hace más
de dos años. Bigorra considera que "para
fomentar el uso de la movilidad sostenible es
necesario impulsar acciones de este tipo
desde las administraciones públicas sin más
retrasos".

Compromís exigeix que
s’acomplisca la moció
contra la corrupció amb la
regidora investigada del PP
de Benidorm
Recentment la regidora de participació
ciutadana del govern local de Benidorm, María
Jesús Pinto, ha sigut citada pel jutjat a
declarar com a investigada per un pressumpte
delicte de prevaricació administrativa. El
regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
davant d’aquesta situació, sol·licita al PP que
acomplisca la moció contra la corrupció,
aprovada pel ple de febrer de 2016 a
instàncies del grup municipal, que insta a
apartar els càrrecs investigats per casos de
corrupció.

Compromís exige que se
cumpla la moción contra la
corrupción con la concejala
investigada del PP de
Benidorm

Recientemente la concejala de participación
ciudadana del gobierno local de Benidorm,
María Jesús Pinto, ha sido citada por el
juzgado a declarar como investigada por un
presunto delito de prevaricación
administrativa. El concejal de Compromís y
portavoz de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ante esta situación, solicita al PP que
cumpla la moción contra la corrupción,
aprobada por el pleno de febrero de 2016 a
instancias del grupo municipal, que insta a
apartar los cargos investigados por casos de
corrupción.

Compromís solicita que el
Ayuntamiento de Benidorm
reciba los ganadores del
mundial de llargues
El concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal, Josep Bigorra, ha solicitado
que el gobierno local reciba en el
Ayuntamiento de Benidorm a los miembros de
la ciudad ganadores del mundial de llargues
con la selección valenciana. El concejal pide
que los pelotaris benidormenses vencedores

Compromís sol·licita que
l’Ajuntament de Benidorm
reba els guanyadors del
mundial de llargues
El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal, Josep Bigorra, ha sol·licitat que el
govern local reba a l’Ajuntament de Benidorm
als membres de la ciutat guanyadors del
mundial de llargues amb la selecció
valenciana. El regidor demana que els
pilotaris benidormers vencedors a Colòmbia



en Colombia "tengan los mismos honores que
otros deportistas de la ciudad y que otros
integrantes de la selección que ya han sido
reconocidos en sus respectivos municipios".

“tinguen els mateixos honors que altres
esportistes de la ciutat i que altres integrants
de la selecció que ja han sigut reconeguts en
els seus respectius municipis”.

Bigorra recorda al govern local
de Benidorm el
condicionament pendent de
les parcel·les de l’Armanello

El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
preguntat al govern local en comissió
informativa d’urbanisme si ha efectuat alguna
ordre d’execució per a netejar i condicionar les
126 parcel·les de l’Armanello, com així es va
acordar en l’última comissió sobre aquesta
zona, a finals d’agost. El govern local no ha
contestat aquesta pregunta i el regidor
lamenta “novament” la lentitud per a
solucionar aquest sector desprogramat a nivell
urbanístic.

Bigorra recuerda al gobierno
local de Benidorm el
acondicionamiento pendiente
de las parcelas del Armanello

El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
preguntó al gobierno local en comisión
informativa de urbanismo si ha efectuado
alguna orden de ejecución para limpiar y
acondicionar las 126 parcelas del Armanello,
como así se acordó en la última comisión
sobre esta zona, a finales de agosto. El
gobierno local no ha contestado a esta
pregunta y el concejal lamenta "nuevamente"
la lentitud para solucionar este sector
desprogramado a nivel urbanístico..



Compromís pide la
corrección de la placa de la
calle San Vicente de
Benidorm
Hace unas semanas, el concejal de
Compromís y portavoz de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, solicitó al
departamento de Escena Urbana por escrito
la corrección de la placa de la calle San
Vicente. En la actualidad se encuentra escrita
en valenciano con una cedilla (ç), “Sant
Viçent”, pero se trata de una escritura
incorrecta de acuerdo con la normativa de la
Academia Valenciana de la Lengua, ya que
debería escribir con ce (c ), esto es, “Sant
Vicent”. "Se trata de un pequeño cambio que
nos han pedido en diferentes ocasiones parte
del vecindario de este barrio y que hemos
trasladado para que se modifique cuanto
antes", señaló Bigorra. El escrito dirigido a
Escena Urbana también recuerda que este
tipo de errores serían percibidos y
subsanados de forma más inmediata si el
Ayuntamiento dispusiera del departamento de
Normalización Lingüística, inexistente en la
actualidad desde que la única persona
encargada que había se jubiló en mayo de
2016. "Benidorm forma parte de la red de
municipios AVIVA de la Academia Valenciana
de la Lengua y entre sus compromisos está el
de promover el valenciano y emplearlo de
manera correcta, incluido en las calles del
municipio", explicó.

Compromís demana la
correcció de la placa del
carrer Sant Vicent de
Benidorm
Fa unes setmanes, el regidor de Compromís i
portaveu de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, va sol·licitar al departament d’Escena
Urbana per escrit la correcció de la placa del
carrer Sant Vicent. A l’actualitat es troba
escrita en valencià amb una ce trencada (ç),
però es tracta d’una escriptura incorrecta
d’acord amb la normativa de l’Acadèmia
Valenciana de la Llengua, ja que hauria
d’escriure amb ce (c). “Es tracta d’un xicotet
canvi que ens han demanat en diferents
ocasions part del veïnat d’aquest barri i que
hem traslladat per a què es modifique com
abans millor”, ha assenyalat Bigorra. L’escrit
adreçat a Escena Urbana també recorda que
aquests tipus d’errors serien percebuts i
esmenats de forma més immediata si
l’Ajuntament disposara del departament de
Normalització Lingüística, inexistent a
l’actualitat des que l’única persona
encarregada que hi havia es va jubilar en
maig de 2016. “Benidorm forma part de la
xarxa de municipis AVIVA de l’Acadèmia
Valenciana de la Llengua i entre els seus
compromisos està el de promoure el valencià i
emprar-ho de manera correcta, inclòs en els
carrers del municipi”, ha explicat.



Novembre / Noviembre

Conselleria concedeix a
Benidorm ajudes per a foment
de la lectura en biblioteques,
com va sol·licitar Compromís

Fa més d’un mes, el regidor de Compromís i
portaveu de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, va sol·licitar per escrit a la regidoria
de Cultura que demanara la subvenció de la
Conselleria d’Educació destinada a la
realització d’activitats de foment de la lectura
en biblioteques. Doncs el Diari Oficial de la
Generalitat Valenciana (DOGV) de hui publica
la concessió de l’ajuda sol·licitada a
l’Ajuntament de Benidorm. D’altra banda,
també es publiquen diferents licitacions per
aconseguir l’electrificació del TRAM al seu pas
per Benidorm.

Conselleria concede a
Benidorm ayudas para
fomento de la lectura en
bibliotecas, como solicitó
Compromís

Hace más de un mes, el concejal de
Compromís y portavoz de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, solicitó por escrito a la
concejalía de Cultura que pidiera la
subvención de la Conselleria de Educación
destinada a la realización de actividades de
fomento de la lectura en bibliotecas. Pues el
Diario Oficial de la Generalitat Valenciana
(DOGV) de hoy publica la concesión de la
ayuda solicitada al Ayuntamiento de
Benidorm. Por otra parte, también se publican
diferentes licitaciones para conseguir la
electrificación del TRAM a su paso por
Benidorm.



Compromís propone bonificar
el IBI para viviendas de
Benidorm con instalaciones
energéticas de autoconsumo

El grupo municipal Compromís Los Verdes
presenta una moción para el próximo pleno de
noviembre que solicita el estudio de
bonificaciones sobre el impuesto de bienes
inmuebles para aquellos propietarios y
propietarias de viviendas que coloquen y
utilicen instalaciones de autoconsumo
energético, es decir, instalaciones de energía
solar fotovoltaica o térmica. Así lo ha
explicado el concejal de Compromís, Josep
Bigorra.

Compromís proposa bonificar
l’IBI per a habitatges de
Benidorm amb instal·lacions
energètiques d’autoconsum

El grup municipal Compromís Los Verdes
presenta una moció per al pròxim ple de
novembre que sol·licita l’estudi de
bonificacions sobre l’Impost de Béns
Immobles per a aquells propietaris i
propietàries d’habitatges que col·loquen i
facen servir instal·lacions d’autoconsum
energètic, és a dir, instal·lacions d’energia
solar fotovoltaica o tèrmica. Així ho ha explicat
el regidor de Compromís, Josep Bigorra.

Compromís critica l’acabat de
l’obra de l’Avinguda Ametlers
de Benidorm

Escocells d’arbres amb diferents acabats,
voreres que de vegades conserven les rajoles
velles i de vegades en tenen de noves, pivots
col·locats en primera instància i després
desapareguts. Eixe és l’estat que el regidor de
Compromís i portaveu del grup municipal,
Josep Bigorra, s’ha trobat aquest matí en
comprovar in situ les obres corresponents a la
millora comercial i implantació de noves
tecnologies de l’avinguda Ametlers.

Compromís critica el acabado
de la obra de la Avenida
Almendros de Benidorm

Alcorques de árboles con diferentes
acabados, aceras que a veces conservan las
baldosas viejas y a veces tienen nuevas,
pivotes colocados en primera instancia y
luego desaparecidos. Ese es el estado que el
concejal de Compromís y portavoz del grupo
municipal, Josep Bigorra, se ha encontrado
esta mañana al comprobar in situ las obras
correspondientes a la mejora comercial e
implantación de nuevas tecnologías de la
avenida Almendros.



Compromís pide explicaciones
por las cuestiones de
seguridad durante las Fiestas
Mayores Patronales

El concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal, Josep Bigorra, pidió
explicaciones hoy en comisión informativa al
gobierno local por las diferentes afecciones de
seguridad que han tenido lugar durante las
Fiestas Mayores Patronales de Benidorm. Así
ha preguntado por el incidente a la atracción
ferial, los perímetros de seguridad de las
mascletás y por las suspensiones, parcial o
total, de los conciertos de domingo por la
tarde.

Compromís demana
explicacions per les qüestions
de seguretat durant les Festes
Majors Patronals

El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal, Josep Bigorra, ha demanat
explicacions hui en comissió informativa al
govern local per les diferents afeccions de
seguretat que han tingut lloc durant les Festes
Majors Patronals de Benidorm. Així ha
preguntat per l’incident a l’atracció firal, pels
perímetres de seguretat de les mascletades i
per les suspensions, parcial o total, dels
concerts de diumenge a la vesprada.

Compromís descobreix en
internet ofertes de treball
sobre personal de museus de
Benidorm sense finalitzar el
procés d’adjudicació

“Si el procés d’adjudicació de les empreses
que ha de dotar de personal d’atenció al
públic els museus de Benidorm ni tan sols ha
acabat la fase de presentació d’ofertes, com hi
ha una empresa que anuncia ja eixos llocs en
internet? És que el govern local sap
anticipadament qui es farà amb el concurs?”,
s’ha preguntat el regidor de Compromís i
portaveu del grup municipal Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, requerint una
explicació.

Compromis descubre en
Internet ofertas de trabajo
sobre personal de museos de
Benidorm sin finalizar el
proceso de adjudicación

"Si el proceso de adjudicación de las
empresas que ha de dotar de personal de
atención al público los museos de Benidorm ni
siquiera ha terminado la fase de presentación
de ofertas, ¿cómo hay una empresa que
anuncia ya esos puestos en internet? ¿Es que
el gobierno local sabe anticipadamente quién
se hará con el concurso?", se ha preguntado
el concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, requiriendo una explicación.



Bigorra critica la "parálisis"
del departamento de personal
del Ayuntamiento de Benidorm

En julio de 2017 el Ayuntamiento de Benidorm
publicó las bases y convocatoria de diferentes
plazas para cubrir hasta seis vacantes de
personal, previstas en la Oferta local de
Trabajo Público de 2016. Tras presentarse las
solicitudes de los y de las aspirantes, una vez
terminado el plazo de presentación y cuando
está a punto de finalizar el año aún no se han
seleccionado. Por estos motivos, el concejal
de Compromís y portavoz de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, critica la "parálisis" del
departamento de personal del Ayuntamiento
sobre estos procedimientos y solicita que
finalice el proceso y se cubran las plazas de
inmediato.

Bigorra critica la “paràlisi” del
departament de personal de
l’Ajuntament de Benidorm

En juliol de 2017 l’Ajuntament de Benidorm va
publicar les bases i convocatòria de diferents
places per a cobrir fins a sis vacants de
personal, previstes en l’Oferta local de Treball
Públic de 2016. Després de presentar-se les
sol·licituds dels i de les aspirants, una vegada
acabat el termini de presentació i quan està a
punt de finalitzar l’any encara no s’han
seleccionat. Per aquests motius, el regidor de
Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, critica la “paràlisi” del
departament de personal de l’Ajuntament
sobre aquests procediments i sol·licita que
finalitze el procés i es cobrisquen les places
immediatament.

Bigorra reclama la protecció
pendent per als arbres
monumentals de Benidorm”

El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal, Josep Bigorra, ha criticat la
“tardança” del govern local amb el catàleg
d’arbres monumentals de Benidorm, ja que
encara està pendent la seua actualtizació i
dotació d’aquestes espècies vegetals
singulars de mesures concretes de protecció i
conservació, com es va aprovar amb una
moció de Compromís Los Verdes en el ple de
març. Així ho ha expressat Bigorra en la
comissió de medi ambient, com també ha
criticat la tardança a modificar l’ordenança de
la pròpia àrea.

Bigorra reclama la protección
pendiente para los árboles
monumentales de Benidorm"

El concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal, Josep Bigorra, ha criticado la
"tardanza" del gobierno local con el catálogo
de árboles monumentales de Benidorm, ya
que aún està pendiente su actualización y
dotación de estas especies vegetales
singulares de medidas concretas de
protección y conservación, como se aprobó
con una moción de Compromís Los Verdes en
el pleno de marzo. Así lo ha expresado
Bigorra en la comisión de medio ambiente,
como también ha criticado la tardanza en
modificar la ordenanza de la propia área.



Octubre

Compromís critica el gobierno
local de Benidorm por
privatizar el personal de
atención de los museos

El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
acusado al gobierno local de PP y CBM de
externalizar el servicio de atención al público
de los museos Boca del Calvari y l’Hort de
Colon, en lugar de utilizar personal del
Ayuntamiento de Benidorm. Se refiere así al
anuncio de presentación de ofertas a la
adjudicación del contrato de este servicio que
recientemente se ha publicado en el Boletín
Oficial de la Diputación de Alicante.

Compromís critica el govern
local de Benidorm per
privatitzar el personal
d’atenció dels museus

El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
acusat el govern local de PP i CBM
d’externalitzar el servici d’atenció al públic
dels museus Boca del Calvari i de l’Hort de
Colon, en compte d’utilitzar personal de
l’Ajuntament de Benidorm. Es refereix així a
l’anunci de presentació d’ofertes a
l’adjudicació del contracte d’aquest servici que
recentment s’ha publicat al Butlletí Oficial de
la Diputació d’Alacant.

Compromís aconsegueix
que se semaforitze un
encreuament a l’Avinguda
Mediterráneo de Benidorm

Més de tres mesos després de què el regidor
de Compromís i portaveu del grup municipal,
Josep Bigorra, sol·licitara per escrit que

Compromís logra que se
semaforice un cruce en la
Avenida Mediterráneo de
Benidorm

Más de tres meses después de que el
concejal de Compromís y portavoz del grupo
municipal, Josep Bigorra, solicitara por escrito



s’instal·lara un semàfor a l’encreuament de
l’Avinguda Mediterráneo amb l’avinguda de
Múrcia en els seus passos de vianants per a
millorar la seguretat viària de l'encreuament i
per a prevenir accidents, ja s’hi ha col·locat i
ha entrat en funcionament. “És un dels passos
de vianants de l’avinguda que quedaven
pendents de posar un semàfor per millorar la
seguretat i a la fi s’ha atés la nostra sol·licitud,
que és la de molts veïns i veïnes”, ha
assenyalat Bigorra. El regidor també ha incidit
que la semaforització d’aquest encreuament
se suma a la ja realitzada entre l’avinguda
Europa i el carrer Girona, que també va
demanar el grup municipal.

que se instalara un semáforo en el cruce de la
Avenida Mediterráneo con la avenida de
Murcia en sus pasos de peatones para
mejorar la seguridad vial del cruce y para
prevenir accidentes, ya se ha colocado y ha
entrado en funcionamiento. "Es uno de los
pasos de peatones de la avenida que
quedaban pendientes de poner un semáforo
para mejorar la seguridad y al fin se ha
atendido nuestra solicitud, que es la de
muchos vecinos y vecinas", ha señalado
Bigorra. El concejal también ha incidido en
que la semaforización de este cruce se suma
a la ya realizada entre la avenida Europa y la
calle Girona, que también pidió el grupo
municipal.

Compromís presenta una
moció de suport a les
reivindicacions de les Kellys
de Benidorm

El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal, Josep Bigorra, acompanyat de la
representant de les Kellys de Benidorm i la
Marina Baixa, Yolanda García, han presentat
en roda de premsa una moció per al pròxim
ple d’octubre en què es dona suport a les
reivindicacions formulades per les cambreres
de pis sobre els drets laborals. D’entre les
reivindicacions arreplegades per la moció, es
proposa la creació d’un distintiu local de
qualitat per reconèixer la qualitat dels
establiments de la indústria turística, entenent
com a tal la qualitat dels treballadors i
treballadores del sector.

Compromís presenta una
moción de apoyo a las
reivindicaciones de las Kellys
de Benidorm

El concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal, Josep Bigorra, acompañado
de la representante de las Kellys de Benidorm
y la Marina Baixa, Yolanda García, han
presentado en rueda de prensa una moción
para el próximo pleno de octubre en que se
apoya a las reivindicaciones formuladas por
las camareras de piso sobre los derechos
laborales. De entre las reivindicaciones
recogidas por la moción, se propone la
creación de un distintivo local de calidad para
reconocer la calidad de los establecimientos
de la industria turística, entendiendo como tal
la calidad de los trabajadores y las
trabajadoras del sector.



Bigorra pide informes sobre
el proyecto teleférico
proyectado sobre la Sierra
Helada
El concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal, Josep Bigorra, ha solicitado
en comisión informativa si el Ayuntamiento de
Benidorm dispone de algún informe sobre el
proyecto de teleférico que se presenta el
jueves en Benidorm con la presencia del
alcalde de la ciudad. Según Bigorra, la
petición ha sido formulada para aclarar "si es
posible realizar la construcción planteada en
una zona protegida como se trata en este
caso del Parque Natural de Sierra Helada,
cosa que ponemos en duda".

Bigorra demana informes
sobre el projecte telefèric
projectat sobre la Serra Gelada

El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal, Josep Bigorra, ha sol·licitat en
comissió informativa si l’Ajuntament de
Benidorm disposa d’algun informe sobre el
projecte de telefèric que es presenta dijous a
Benidorm amb la presència de l’alcalde de la
ciutat. Segons Bigorra, la petició ha sigut
formulada per aclarir “si és possible realitzar la
construcció plantejada en una zona protegida
com es tracta en este cas del Parc Natural de
Serra Gelada, cosa que posem en dubte”.



Compromís critica el retard de
la modificació de l’ordenança
de Medi Ambient

Més d’un any i mig després d’iniciar-se les
reunions sobre la modificació de l’ordenança
de Medi Ambient i una vegada ja acabada la
seua revisió en el mes de maig, el regidor de
Compromís i portaveu del grup municipal,
Josep Bigorra, ha preguntat en comissió
informativa pel retard en portar a ple per a la
seua aprovació l’ordenança amb totes les
al·legacions presentades i ha exigit celeritat
en aquest tràmit.

Compromís critica el retraso
de la modificación de la
ordenanza de Medio
Ambiente
Más de un año y medio después de iniciarse
las reuniones sobre la modificación de la
ordenanza de Medio Ambiente y una vez ya
terminada su revisión en el mes de mayo, el
concejal de Compromís y portavoz del grupo
municipal, Josep Bigorra, preguntó en
comisión informativa por el retraso en llevar a
pleno para su aprobación la ordenanza con
todas las alegaciones presentadas y exigió
celeridad en este trámite.

Compromís recuerda que,
un año después de
aprobarse, Benidorm aún no
ha impulsado el 'Voluntariat
pel Valencià'
El concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal, Josep Bigorra, ha solicitado
en comisión informativa que el gobierno local
ponga en marcha la moción aprobada por
unanimidad del pleno de hace un año para
que el Ayuntamiento impulse la difusión y uso
del valenciano mediante el programa
'Voluntariat pel valencià'. Por otra parte, ha
criticado que el Ayuntamiento de Benidorm
continúa sin ninguna persona encargada del
departamento de normalización lingüística,
desde mayo de 2016.

Compromís recorda que, un
any després d’aprovar-se,
Benidorm encara no ha
impulsat el ‘Voluntariat pel
Valencià’

El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal, Josep Bigorra, ha sol·licitat en
comissió informativa que el govern local pose
en marxa la moció aprovada per unanimitat
del ple de fa un any per a què l’Ajuntament
impulse la difusió i ús del valencià mitjançant
el programa ‘Voluntariat pel valencià’. D’altra
banda, ha criticat que l’Ajuntament de
Benidorm continua sense cap persona
encarregada del departament de normalització
lingüística, des de maig de 2016.



Compromís solicita que se
conmemore la segunda Carta
Puebla de Benidorm

Del mismo modo que se celebra cada 8 de
mayo el origen de Benidorm por el
otorgamiento de la Carta Puebla por el
almirante Bernat de Sarrià tal día de 1325, la
ciudad cuenta con otra fecha destacada en su
historia: la refundación de Benidorm con la
segunda Carta Puebla entregada por Beatriz
Fajardo el 8 de abril de 1666. Por la
importancia de este hito histórico, el concejal
de Compromís y portavoz del grupo municipal,
Josep Bigorra, ha explicado junto al
historiador Paco Amillo que se presenta una
moción para conmemorar también este día.

Compromís sol·licita que es
commemore la segona Carta
de Poblament de Benidorm

De la mateixa manera que se celebra cada 8
de maig l’origen de Benidorm per l’atorgament
de la Carta de Poblament per l’almirall Bernat
de Sarrià tal dia de 1325, la ciutat compta amb
una altra data destacada en la seua història:
la refundació de Benidorm amb la segona
Carta de Poblament entregada per Beatriu
Fajardo el 8 d’abril de 1666. Per la
importància d’aquesta fita històrica, el regidor
de Compromís i portaveu del grup municipal,
Josep Bigorra, ha explicat en roda de premsa
junt l’historiador Paco Amillo que es presenta
una moció per tal de commemorar també
aquest dia.



Compromís demana que se
sol·liciten les subvencions
autonòmiques per fomentar la
lectura a les biblioteques

Recentment el Diari Oficial de la Generalitat
Valenciana (DOGV) ha publicat una
convocatòria de subvencions destinades a la
realització d’activitats de foment de la lectura
en biblioteques i agències de lectura
públiques als municipis de la Comunitat
Valenciana. Tenint en compte la convocatòria,
el regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
sol·licitat per escrit a la regidoria de Cultura
que demane aquesta ajuda que milloraria
l’oferta cultural de les biblioteques de la ciutat.

Compromís pide que se
soliciten las subvenciones
autonómicas para fomentar la
lectura en las bibliotecas

Recientemente el Diario Oficial de la
Generalitat Valenciana (DOGV) ha publicado
una convocatoria de subvenciones destinadas
a la realización de actividades de fomento de
la lectura en bibliotecas y agencias de lectura
públicas en los municipios de la Comunitat
Valenciana. Teniendo en cuenta la
convocatoria, el concejal de Compromís y
portavoz de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha solicitado por escrito a la
concejalía de Cultura que pida esta ayuda que
mejoraría la oferta cultural de las bibliotecas
de la ciudad.

Setembre / Septiembre

Bigorra reclama en el pleno
que se repruebe el "no" del PP
en el Senado a cambiar la ley
para que Benidorm sea
municipio turístico

Al final del pleno, en el turno del ruegos y
preguntas, el concejal de Compromís y
portavoz de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, pidió que el gobierno local hiciera
llegar el malestar de la corporación municipal
al grupo parlamentario popular del Senado y a
la presidencia de la cámara por votar
contrariamente a cambiar la ley de Haciendas
Locales para que Benidorm pueda ser
considerado como municipio turístico. Bigorra
hizo esa solicitud porque el voto del PP en la
cámara alta va contra el acuerdo plenario de
julio 2015, aprobado por unanimidad, que
instaba a hacer los cambios legislativos

Bigorra reclama en el ple que
es reprove el “no” del PP en el
Senat a canviar la llei per a
què Benidorm siga municipi
turístic

Al final del ple, en el torn del precs i
preguntes, el regidor de Compromís i portaveu
de Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, va
demanar que el govern local fera arribar el
malestar de la corporació municipal al grup
parlamentari popular del Senat i a la
presidència de la cambra per votar
contràriament a canviar la llei d’Hisendes
Locals per a què Benidorm puga ser
considerat com a municipi turístic. Bigorra va
fer eixa sol·licitud perquè el vot del PP en la
cambra alta va contra l’acord plenari de juliol
2015, aprovat per unanimitat, que instava a fer
els canvis legislatius corresponents en eixe



correspondientes en ese sentido. sentit.

Bigorra: “El govern de
Benidorm ha decidit no
rehabilitar enguany el Parc de
l’Aigüera”

El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
criticat en roda de premsa que el govern local
no cometrà obres de rehabilitació enguany en
el Parc de l’Aigüera, com així obliga una
moció del propi grup municipal aprovada en
ple. Bigorra fa aquesta afirmació ja que el
govern del PP i CBM ha fet restat 46.000
euros en una nova modificació pressupostària
de la partida dels comptes municipals
destinada a procedir a les obres en 2017,
deixant només 9.000 euros per a redacció del
projecte, posant com a excusa que no hi ha
temps per executar-les.

Bigorra: "El gobierno de
Benidorm ha decidido no
rehabilitar este año el Parque
de l'Aigüera"

El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
criticado en rueda de prensa que el gobierno
local no acometerá obras de rehabilitación
este año en el Parque de l'Aigüera, como así
obliga una moción del propio grupo municipal
aprobada en pleno. Bigorra hace esta
afirmación ya que el gobierno del PP y CBM
ha hecho restado 46.000 euros en una nueva
modificación presupuestaria de la partida de
las cuentas municipales destinada a proceder
a las obras en 2017, dejando sólo 9.000 euros
para redacción del proyecto, poniendo como
excusa que no hay tiempo para ejecutarlas.



Compromís pide que el Aula
de Idiomas de Benidorm
también incluya el
valenciano
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
solicitado en comisión informativa que el Aula
de Idiomas de Benidorm ofrezca cursos de
valenciano, al igual que ya hace de castellano,
francés e inglés. Asimismo ha vuelto a instar a
que se cubra la baja del que era único
encargado del departamento de normalización
lingüística del Ayuntamiento.

Compromís demana que
l’Aula d’Idiomes de
Benidorm també incloga el
valencià
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
sol·licitat en comissió informativa que l’Aula
d’Idiomes de Benidorm oferisca cursos de
valencià, a l’igual que ja fa de castellà, francés
i anglés. Així mateix ha tornat a instar a què
es cobrisca la baixa del que era únic
encarregat del departament de normalització
lingüística de l’Ajuntament.

Compromís proposa que
Benidorm organitze un
festival de cine LGTB durant
la setmana de l’Orgull
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
proposat per escrit a la regidoria d’Igualtat que
estudie la celebració d’un festival de cine
LGTB durant la setmana de l’Orgull de l’any
que ve. Bigorra considera que és una manera
més de fer “més gran, més cultural i més
reivindicativa” la celebració del Pride, de cara
a una possible candidatura de Benidorm per
organitzar l’Europride en 2020.

Compromís propone que
Benidorm organice un
festival de cine LGTB
durante la semana del
Orgullo
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
propuesto por escrito a la concejalía de
Igualdad que estudie la celebración de un
festival de cine LGTB durante la semana del
Orgullo del año que viene. Bigorra considera
que es una forma más de hacer "más grande,
más cultural y más reivindicativa" la
celebración del Pride, de cara a una posible
candidatura de Benidorm para organizar el
Europride 2020



Agost / Agosto

Compromís consigue que el
carril bus-bici-taxi llegue a la
Avenida Mediterráneo de
Benidorm
Durante la semana de la movilidad de
Benidorm, que se celebrará en la segunda
quincena de septiembre, se implantará el
carril bus-bici-taxi en la avenida Mediterráneo,
como ha reclamado el concejal de Compromís
y portavoz de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra en diferentes ocasiones. Así se ha
acordado en el Consejo de Movilidad. Por otra
parte, también se ha anunciado la realización
de un estudio para aportar soluciones a los
atascos que provocan por el centro los
autobuses de transporte discrecional,
cumpliendo el mandato de la moción del
grupo municipal que fue aprobada en el pleno
de enero de 2017

Compromís aconsegueix
que el carril bus-bici-taxi
arribe a l’Avinguda
Mediterráneo de Benidorm
Durant la setmana de la mobilitat de
Benidorm, que se celebrarà en la segona
quinzena de setembre, s’implantarà el carril
bus-bici-taxi a l’avinguda Mediterráneo, com
ha reclamat el regidor de Compromís i
portaveu de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra en diferents ocasions. Així s’ha
acordat en el Consell de Mobilitat. Per altra
part, també s’ha anunciat la realització d’un
estudi per aportar solucions als embussos que
provoquen pel centre els autobusos de
transport discrecional, complint el manament
de la moció del grup municipal que va ser
aprovada en el ple de gener de 2017.



Bigorra: "Informes técnicos
señalan que no se ha
ingresado el canon de
Impursa durante seis años"
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
pedido al gobierno local explicaciones de por
qué no hay constancia en el Ayuntamiento de
Benidorm del ingreso del canon del contrato
del mobiliario urbano de los ejercicios
anteriores a 2015, según informes técnicos
municipales. Al comenzar el contrato entre
2008 y 2009 y considerar que el canon fijo es
de 203.000 euros por año, el concejal
pregunta qué ha pasado con el 1.218.000
euros que no consta en las arcas públicas..

Bigorra: “Informes tècnics
assenyalen que no s’ha
ingressat el cànon
d’IMPURSA durant sis anys”
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
demanat al govern local explicacions de per
què no hi ha constància a l’Ajuntament de
Benidorm de l’ingrés del cànon del contracte
del mobiliari urbà dels exercicis anteriors a
2015, segons informes tècnics municipals. En
començar el contracte entre 2008 i 2009 i
considerar que el cànon fixe és de 203.000
euros per any, el regidor pregunta què ha
passat amb el 1.218.000 euros que no consta
a les arques públiques.

Compromís aconsegueix un
pla d’actuació de parcs i
jardins de Benidorm
Celebrat el ple ordinari d’agost de Benidorm, arran
d’una moció presentada pel regidor de Compromís i
portaveu de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, que instava a realitzar un estudi de les
actuacions urgents a desenvolupar en parcs i
jardins de la ciutat, l’Ajuntament ha elaborat i
presentat un seguit d’actuacions en les zones
verdes de Benidorm que s’hauran de posar en
marxa en els pròxims sis mesos. A banda, ha
prosperat la moció, tot i que esmenada, per crear
una secció de policia en bicicleta, i esmenes del
grup municipal han tingut diferent sort.

Compromís consigue un plan
de actuación de parques y
jardines de Benidorm

Celebrado el pleno ordinario de agosto de
Benidorm, a raíz de una moción presentada
por el concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, que
instaba a realizar un estudio de las
actuaciones urgentes a desarrollar en parques
y jardines de la ciudad, el Ayuntamiento ha
elaborado y presentado una serie de
actuaciones en las zonas verdes de Benidorm
que se deberán poner en marcha en los
próximos seis meses. Aparte, ha prosperado
la moción, aunque enmendada, para crear
una sección de policía en bicicleta, y
enmiendas del grupo municipal han tenido
distinta suerte.



Compromís pide que se
convoque la Comisión del
Porrat para aclarar la
ampliación del mercadillo
municipal
Según se ha publicado en prensa, la
concejalía de Comercio del Ayuntamiento de
Benidorm ha anunciado que el mercadillo
vuelve a la explanada de Mercasa y que
podría ampliarse las paradas allí ubicadas de
285 a 320. El concejal de Compromís y
portavoz de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha solicitado la convocatoria de la
Comisión del Porrat para que la concejalía dé
explicaciones de la ampliación y que se
debata si es o no pertinente.

Compromís demana que es
convoque la Comissió del
Porrat per aclarir l’ampliació
del mercadet municipal
Segons s’ha publicat en premsa, la regidoria
de Comerç de l’Ajuntament de Benidorm ha
anunciat que el mercadet torna a l’esplanada
de Mercasa i que podria ampliar-se les
parades allí ubicades de 285 a 320. El regidor
de Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, ha sol·licitat la
convocatòria de la Comissió del Porrat per a
què la regidoria done explicacions de
l’ampliació i que es debata si és o no
pertinent.

Compromís sol·licita que
Benidorm demane la
subvenció de Conselleria
per millorar els trinquets i
frontons
El passat dijous el Diari Oficial de la
Generalitat Valenciana (DOGV) va publicar
una convocatòria de subvencions destinades
a la millora, ampliació o reparació
d’instal·lacions esportives de municipis de la
Comunitat Valenciana. En el cas de Benidorm,
es podria optar a les ajudes destinades a
frontons, trinquets i carrers de pilota. Per això,

Compromís solicita que
Benidorm pida la
subvención de Conselleria
para mejorar los trinquetes y
frontones
El pasado jueves el Diario Oficial de la
Generalitat Valenciana (DOGV) publicó una
convocatoria de subvenciones destinadas a la
mejora, ampliación o reparación de
instalaciones deportivas de municipios de la
Comunitat Valenciana. En el caso de
Benidorm, se podría optar a las ayudas
destinadas a frontones, trinquetes y calles de



el regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
informat a la regidoria d’Esports d’aquesta
convocatòria i ha sol·licitat que el govern local
la demane.

pelota. Por ello, el concejal de Compromís y
portavoz de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha informado a la concejalía de
Deportes de esta convocatoria y ha solicitado
que el gobierno local la pida.

Compromís pide un plan de
choque de parques y
jardines de Benidorm
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
presentará una moción para el próximo pleno
municipal para pedir un plan de choque
urgente para los parques y jardines de
Benidorm para atender actuaciones urgentes
de plantación del arbolado, renovación de los
sistemas de riego en mal estado o la
renovación de los elementos vegetales
descuidados.

Compromís demana un pla
de xoc de parcs i jardins de
Benidorm
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
presentarà una moció per al pròxim ple
municipal per demanar un pla de xoc urgent
per als parcs i jardins de Benidorm per
atendre actuacions urgents de plantació de
l’arbrat, renovació dels sistemes de reg en mal
estat o la renovació dels elements vegetals
descuidats.



Un any sense igualar les
bonificacions dels cursos de
l’Ajuntament de Benidorm
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
reclamat en la comissió informativa d’Hisenda
que es complisca la moció del grup municipal,
aprovada en ple fa quasi un any, per la qual
tots els cursos i activitats de les diferents
regidories de l’Ajuntament de Benidorm han
d’igualar les bonificacions fiscals en base a
diferents criteris socials i familiars, ja que
algunes de les ordenances que regulen els
preus dels cursos no tenen cap bonificació i
d’altres, en tenen de diferents.

Un año sin igualar las
bonificaciones de los cursos
del Ayuntamiento de
Benidorm
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
reclamó en la comisión informativa de
Hacienda que se cumpla la moción del grupo
municipal, aprobada en pleno hace casi un
año, por la cual todos los cursos y actividades
de las diferentes concejalías del Ayuntamiento
de Benidorm deben igualar las bonificaciones
fiscales en base a diferentes criterios sociales
y familiares, ya que algunas de las
ordenanzas que regulan los precios de los
cursos no tienen ninguna bonificación y otros,
tienen diferentes.

La Generalitat apoya a
Benidorm para instar al
gobierno estatal a cumplir la
Carta Social Europea
La Generalitat, a través de la Vicepresidencia
y Conselleria de Igualdad y Políticas
Inclusivas ha mostrado su apoyo al
Ayuntamiento de Benidorm para cumplir los
preceptos de la Carta Social Europea, como
así se pedía en una moción del grupo
municipal Compromís Los verdes aprobada el
pasado pleno de abril. Además de exponer
que desde la Generalitat ya se están
cumpliendo diferentes consideraciones de
esta hoja de ruta social europea, también se
recuerda que es el Gobierno estatal quien
debe ratificar la carta y el encargado de hacer
cumplir los preceptos, cuestión que ya fue
explicada y demandada por el concejal de
Compromís, Josep Bigorra, durante el pleno
de abril..

La Generalitat dóna suport a
Benidorm per instar al
govern estatal a complir la
Carta Social Europea
La Generalitat, a través de la Vicepresidència i
Conselleria d’Igualtat i Polítiques Inclusives ha
mostrat el seu suport a l’Ajuntament de
Benidorm per a complir els preceptes de la
Carta Social Europea, com així es demanava
en una moció del grup municipal Compromís
Los Verdes aprovada el passat ple d’abril. A
més d’exposar que des de la Generalitat ja
s’estan complint diferents consideracions
d’aquesta fulla de ruta social europea, també
es recorda que és el Govern estatal qui ha de
ratificar la carta i l’encarregat de fer complir
els preceptes, qüestió que ja va ser explicada
i demandada pel regidor de Compromís,
Josep Bigorra, durant el ple d’abril.



PP, CBM i C’s voten en
contra de la moció de
Compromís-LV per millorar
les grades d’un camp del
Guillermo Amor
La proposta del regidor de Compromís i
portaveu de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, per estudiar la reconversió en una
autèntica grada d’una graderia en un dels
camps de la ciutat esportiva Guillermo Amor,
que presenta una planta irregular, no va
prosperar pels vots en contra dels partits del
govern local (PP i CBM) i Ciudadanos. Així
mateix, només va aprovar-se un punt de la
moció sobre l’ordenança de tinença d’animals,
i sí que va eixir endavant, tot i que esmenada,
la proposta del grup municipal per reclamar un
finançament just al govern estatal. Sobre les
mocions presentades de forma conjunta,
ambdues de caràcter fiscalitzador, una de
freda i una de calenta.

PP, CBM y C's votan en contra
de la moción de Compromís-
LV para mejorar las gradas de
un campo del Guillermo Amor

La propuesta del concejal de Compromís y
portavoz de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, para estudiar la reconversión en una
auténtica grada de una grada en uno de los
campos de la ciudad deportiva Guillermo
Amor, que presenta una planta irregular, no
prosperó por los votos en contra de los
partidos del gobierno local (PP y CBM) y
Ciudadanos. Asimismo, sólo se aprobó un
punto de la moción sobre la ordenanza de
tenencia de animales, y sí que salió adelante,
aunque enmendada, la propuesta del grupo
municipal para reclamar una financiación justa
al gobierno estatal. Sobre las mociones
presentadas de forma conjunta, ambas de
carácter fiscalizador, una de cal y otra de
arena.



Juliol / Julio

Compromís obliga al
gobierno de Benidorm a
explicar una modificación
presupuestaria de 10
millones de euros
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
obligado al gobierno local a dar explicaciones
en la comisión informativa de régimen interior
sobre la cuarta modificación presupuestaria
que realiza en el presente ejercicio. En este
caso, más de 10 millones de euros que pasan
de Escena Urbana a una nueva área de
Limpieza Viaria, según explicó el gobierno
local, producida por el traspaso de
competencias con la integración de los
miembros de CBM. Cuantía que, como ha
podido comprobar Bigorra no se corresponde
a la cifra presupuestada en 2017 por la partida
inicial de Limpieza Viaria. "Hacen una
modificación presupuestaria, no informan si no
preguntamos y, además, es cuatro millones
superior al aprobado este año", critica el
concejal.

Compromís obliga al govern
de Benidorm a explicar una
modificació pressupostària
de 10 milions d’euros
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
obligat al govern local a donar explicacions en
la comissió informativa de règim interior sobre
la quarta modificació pressupostària que
realitza en el present exercici. En aquest cas,
més de 10 milions d’euros que passen
d’Escena Urbana a una nova àrea de Neteja
Viària, segons ha explicat el govern local,
produïda pel traspàs de competències amb la
integració dels membres de CBM. Quantia
que, com ha pogut comprovar Bigorra no es
correspon a la xifra pressupostada en 2017
per a la partida inicial de Neteja Viària. “Fan
una modificació pressupostària, no n’informen
si no preguntem i, a banda, és quatre milions
superior a l’aprovat enguany”, critica el
regidor.

Compromís consigue que se
mejore la escena urbana del
solar del barrio antiguo de
Benidorm
Cerca de dos meses después de que el
concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
solicitara por escrito a la concejalía de
Urbanismo que se colocara una lona a la valla
perimetral en el solar existente entre la calle
Mayor y la calle Costera del Barco para
mejorar la estética de la Escena Urbana de la
zona, se ha realizado esta protección. El
portavoz ha mostrado su satisfacción por la
actuación de protección realizada, ya que
evita la mala imagen que provocaban los

Compromís aconsegueix
que es millore l’escena
urbana del solar del barri
antic de Benidorm
Vora dos mesos després que el regidor de
Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, sol·licitara per escrit a
la regidoria d’Urbanisme que es col·locara una
lona a la tanca perimetral al solar existent
entre el carrer Major i el carrer Costera del
Barco per millorar l’estètica de l’Escena
Urbana de la zona, s’ha realitzat aquesta
protecció. El portaveu ha mostrat la seua
satisfacció per l’actuació de protecció
realitzada, ja que evita la mala imatge que
provocaven els edificis enderrocats en una



edificios derribados en una zona tan céntrica y
transitada por visitantes y por turistas,
especialmente a un día de la celebración de
San Jaime. Por otra parte, Bigorra ha
recordado que queda por saber si la
colocación del gasto de la lona de protección
correrá a cargo del Ayuntamiento o de la
empresa constructora, ya que el gobierno
local no ha informado al respecto. Asimismo el
gobierno de Benidorm tampoco se ha
pronunciado sobre la petición del propio
concejal que solicitaba también que se
evaluara el terreno, antes de proceder a la
edificación de un futuro hotel, para comprobar
la existencia o no de restos arqueológicos que
puedan ser relevantes para la historia de la
ciudad. El portavoz espera respuesta y
considera que "si el Ayuntamiento ya
dispusiera del catálogo de bienes municipal,
que se tenia que crear a instancia de una
moción de nuestro grupo municipal, aprobada
hace más de un año, no sería necesario pedir
estas medidas porque serían automáticas".

zona tan cèntrica i transitada per visitants i per
turistes, especialment a un dia de la
celebració de Sant Jaume. Per altra banda,
Bigorra ha recordat que queda per saber si la
col·locació de la despesa de la lona de
protecció correrà a càrrec de l’Ajuntament o
de l’empresa constructora, ja que el govern
local no ha informat al respecte. Així mateix el
govern de Benidorm tampoc s’ha pronunciat
sobre la petició del propi regidor que
sol·licitava també que s’avaluara el terreny,
abans de procedir a l’edificació d’un futur
hotel, per comprovar l’existència o no de
restes arqueològiques que puguen ser
rellevants per a la història de la ciutat. El
portaveu espera resposta i considera que “si
l’Ajuntament ja disposara del catàleg de béns
municipal, que s’havia de crear a instància
d’una moció del nostre grup municipal,
aprovada fa més d’un any, no caldria demanar
aquestes mesures perquè serien
automàtiques”.

Compromís sol·licita que
s’incremente el control de la
cartelleria publicitària a la
via pública
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
sol·licitat per escrit que es vetle pel
compliment de l’ordenança que regula les
activitats, ocupacions i instal·lacions en espais
públics, concretament pel que es refereix a la
col·locació de cartelleria publicitària. El regidor
adverteix que s’ha produït un increment des
de fa algunes setmanes dels cartells

Compromís solicita que se
incremente el control de la
cartelería publicitaria en la
vía pública
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
solicitado por escrito que se vele por el
cumplimiento de la ordenanza que regula las
actividades, ocupaciones e instalaciones en
espacios públicos, concretamente en lo que
se refiere a la colocación de cartelería
publicitaria. El concejal advierte que se ha
producido un incremento desde hace algunas



promocionals a les façanes, pilars i columnes
de l’espai públic de Benidorm, cosa que està
prohibida expressament per l’ordenança si no
té una autorització prèvia. Bigorra considera
que amb la temporada alta de l’estiu prolifera
esta pràctica sancionable als carrers i vies de
la ciutat que provoca un embrutiment de
l’escena urbana, si no es controla
convenientment. El regidor ja va advertir fa
unes setmanes en comissió d’urbanisme al
respecte però, després de passejar en
diferents ocasions pels carrers de la ciutat,
especialment per les vies més cèntriques, la
col·locació dels cartells publicitàries en zones
indegudes continua. Per això exigeix més
control d’aquestes pràctiques per a què
realment es complisca l’ordenança.

semanas los carteles promocionales en las
fachadas, pilares y columnas del espacio
público de Benidorm, algo que está prohibido
expresamente por la ordenanza si no tiene
una autorización previa. Bigorra considera que
con la temporada alta del verano prolifera esta
práctica sancionable en las calles y vías de la
ciudad que provoca un ensuciamiento de la
escena urbana, si no se controla
convenientemente. El concejal ya advirtió
hace unas semanas en comisión de
urbanismo al respecto pero, después de
pasear en diferentes ocasiones por las calles
de la ciudad, especialmente por las vías más
céntricas, la colocación de los carteles
publicitarios en zonas indebidas continúa. Por
eso exige más control de estas prácticas para
que realmente se cumpla la ordenanza.

Compromís critica que el
Ayuntamiento paga gastos
de promoción del Low
Festival que no le
corresponden
Por la comisión de Hacienda ha pasado una
partida de gastos de promoción del Low
Festival que pagará el Ayuntamiento de
Benidorm pero, como ha recordado el
concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, una
de las obligaciones de los productores del
evento es hacerse cargo del diseño de la
campaña de comunicación y promoción del
festival, según el pliego de condiciones actual.
Por lo tanto, según el concejal, estos gastos
no debería pagarlos el Ayuntamiento.

Compromís critica que
l’Ajuntament paga gastos de
promoció del Low Festival
que no li pertoquen
Per la comissió d’Hisenda ha passat una
partida de despeses de promoció del Low
Festival que pagarà l’Ajuntament de Benidorm
però, com ha recordat el regidor de
Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, una de les obligacions
dels productors de l’esdeveniment és fer-se
càrrec del disseny de la campanya de
comunicació i promoció del festival, segons el
plec de condicions actual. Per tant, segons el
regidor, aquestes despeses no hauria de
pagar-les l’Ajuntament.



Més d’un any després
d’aprovar-se en ple,
Benidorm encara no té
catàleg de béns culturals
Des que fóra aprovada la creació d’un catàleg
de béns culturals i patrimonials a instàncies
d’una moció de Compromís Los Verdes en el
ple de febrer de 2016 ha passat ja quasi any i
mig sense que s’haja materialitzat. El regidor
de Compromís i portaveu del grup municipal,
Josep Bigorra, lamenta el retard en la
confecció del catàleg, que dotaria de mesures
concretes per facilitar la conservació del
patrimoni de Benidorm.

Más de un año después de
aprobarse en pleno, Benidorm
aún no tiene catálogo de
bienes culturales

Desde que fuera aprobada la creación de un
catálogo de bienes culturales y patrimoniales
a instancias de una moción de Compromís
Los Verdes en el pleno de febrero de 2016 ha
pasado ya casi año y medio sin que se haya
materializado. El concejal de Compromís y
portavoz del grupo municipal, Josep Bigorra,
lamenta el retraso en la confección del
catálogo, que dotaría de medidas concretas
para facilitar la conservación del patrimonio de
Benidorm.

Bigorra propone que los
contratos mayores y las
modificaciones
presupuestarias pasen por
comisión informativa

El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
solicitado que la adjudicación de los grandes
contratos del Ayuntamiento y las
modificaciones presupuestarias pasen por la
comisión informativa de Hacienda para que
las grandes acciones aprobadas por el
gobierno local puedan ser fiscalizadas
previamente por los miembros de la
corporación municipal. Esta petición se viene

Bigorra proposa que els
contractes majors i les
modificacions pressupostàries
passen per comissió
informativa

El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
sol·licitat que l’adjudicació dels grans
contractes de l’Ajuntament i les modificacions
pressupostàries passen per la comissió
informativa d’Hisenda per a què les grans
accions aprovades pel govern local puguen
ser fiscalitzades prèviament pels membres de
la corporació municipal. Aquesta petició es
realitza des de fa vàries setmanes en



realizando desde hace varias semanas en
comisión informativa y aún no se ha
materializado.

comissió informativa i encara no s’ha
materialitzat.

Conselleria concedeix
476.000€ de subvenció per al
Doble Amor per a 2017
El Diari Oficial de la Generalitat Valenciana
recollia ahir la resolució de la Vicepresidència
i Conselleria d’Igualtat i Polítiques Inclusives
sobre les subvencions de 2017 concedides
per al manteniment de centres d’atenció a
persones amb diversitat funcional. Entre els
centres que reben les ajudes, figura
l’Associació Doble Amor, amb una assignació
de 476.418,80 euros.

Conselleria concede 476.000
€ de subvención para el
Doble Amor para 2017
El Diario Oficial de la Generalitat Valenciana
recogía ayer la resolución de la
Vicepresidencia y Conselleria de Igualdad y
Políticas Inclusivas sobre las subvenciones de
2017 concedidas para el mantenimiento de
centros de atención a personas con diversidad
funcional. Entre los centros que reciben las
ayudas, figura la Asociación Doble Amor, con
una asignación de 476.418,80 euros.

Juny / Junio

Compromís reclama al
Consejo de Transparencia
que el gobierno de
Benidorm conteste las
preguntas del pleno
En el pleno de septiembre de 2016, el
concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
realizó una serie de cuestiones al gobierno
local en el apartado de ruegos y preguntas. Al
no ser contestadas ni el mismo pleno, ni en el
siguiente, como así obliga la legislación, y al
haber pasado demasiados meses sin obtener
respuesta, el concejal ha presentado una
reclamación al Consejo de Transparencia de
la Comunitat Valenciana para que se inste al

Compromís reclama al
Consell de Transparència
que el govern de Benidorm
conteste les preguntes del
ple
En el ple de setembre de 2016, el regidor de
Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, va realitzar una sèrie
de qüestions al govern local a l’apartat de
precs i preguntes. En no ser contestades ni el
mateix ple, ni en el següent, com així obliga la
legislació, i en haver passat massa mesos
sense obtindre cap resposta, el regidor ha
presentat una reclamació al Consell de
Transparència de la Comunitat Valenciana
perquè s’inste al govern local a què conteste i,



gobierno local a que conteste y, en su caso,
que aplique las sanciones correspondientes.

en el seu cas, que aplique les sancions
corresponents.

Compromís reclama la
campanya de reducció de
borses de plàstic en el
comerç de Benidorm que va
ser aprovada
Més d’un any després que s’aprovara en el
ple per majoria la moció per a què
l’Ajuntament de Benidorm realitzara una
campanya als comerços de Benidorm de
substitució de bosses de plàstic lleugeres i
una campanya informativa i de conscienciació
sobre les conseqüències negatives del seu ús
continuat, el govern local encara no l’ha portat
a terme. El regidor de Compromís i portaveu
de Compromís Los Verdes, Josep Bigorra ha
reclamat el seu compliment i posada en
marxa, “sobretot tenint en compte l’impuls per
la sostenibilitat en el comerç que es va
expressar a l’acte d’inici d’obres del centre
comercial”.

Compromís reclama la
campaña de reducción de
bolsas de plástico en el
comercio de Benidorm que
fue aprobada
Más de un año después de que se aprobara
en el pleno por mayoría la moción para que el
Ayuntamiento de Benidorm realizara una
campaña en los comercios de Benidorm de
sustitución de bolsas de plástico ligeras y una
campaña informativa y de concienciación
sobre las consecuencias negativas de su uso
continuado, el gobierno local aún no la ha
llevado a cabo. El concejal de Compromís y
portavoz de Compromís Los Verdes, José
Bigorra ha reclamado su cumplimiento y
puesta en marcha, "sobre todo teniendo en
cuenta el impulso por la sostenibilidad en el
comercio que se expresó en el acto de inicio
de obras del centro comercial".

Bigorra: "Benidorm estaría
mejor si el gobierno del PP
cumpliera nuestras
mociones pendientes"
Después de dos años de legislatura, desde
que se celebró el pleno de constitución del
Ayuntamiento de Benidorm, el concejal de
Compromís y portavoz de Compromís Los

Bigorra: “Benidorm estaria
millor si el govern del PP
complira les nostres
mocions pendents”
Després de dos anys de legislatura, des que
es va celebrar el ple de constitució de
l’Ajuntament de Benidorm, el regidor de
Compromís i portaveu de Compromís Los



Verdes, Josep Bigorra, ha hecho balance de
las mociones presentadas durante el último
año en rueda de prensa. El portavoz, además
de afirmar que "el grupo municipal es quien ha
presentado más mociones en el último año de
entre los grupos de la oposición, con un total
de 47 iniciativas presentadas", ha criticado
que "prácticamente la mitad de ellas y gran
parte de nuestras mociones aprobadas el
primer año de legislatura no se están
aplicando por la nula voluntad del gobierno
local".

Verdes, Josep Bigorra, ha fet balanç de les
mocions presentades durant l’últim any en
roda de premsa. El portaveu, a més d’afirmar
que “el grup municipal és qui ha presentat
més mocions en l’últim any d’entre els grups
de l’oposició, amb un total de 47 iniciatives
presentades”, ha criticat que “pràcticament la
meitat d’elles i gran part de les nostres
mocions aprovades el primer any de
legislatura no s’estan aplicant per la nul·la
voluntat del govern local”.

Compromís sol·licita
millorar el gir entre
Avinguda Beniardà i el
carrer Sella
Millorar el gir entre l’Avinguda Beniardà i el
carrer Sella, sense que provoque embussos
de circulació, és l’objectiu de la proposta que
el regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha fet
arribar al departament de Trànsit i Mobilitat de
l’Ajuntament de Benidorm. Des de fa temps, i
tal com han indicat diverses queixes
ciutadanes, en efectuar el gir des de
l'Avinguda Beniardà en sentit descendent cap
al Carrer Sella, per la disposició actual
d’aquest gir, els vehicles que desitgen accedir
aquest carrer tenen una senyalització escassa
i poc visible (només unes línies discontínues) i
normalment poden bloquejar el trànsit rodat
de l'Avinguda en este punt. Per aquest motiu,
el grup municipal sol·licita distintes actuacions

Compromís solicita mejorar
el giro entre Avenida
Beniardá y la calle Sella
Mejorar el giro entre la Avenida Beniardá y la
calle Sella, sin que provoque atascos de
circulación, es el objetivo de la propuesta que
el concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
hecho llegar al departamento de Tráfico y
Movilidad del Ayuntamiento de Benidorm.
Desde hace tiempo, y tal como han indicado
diversas quejas ciudadanas, al efectuar el giro
desde la Avenida Beniardá en sentido
descendente hacia la Calle Sella, por la
disposición actual de este giro, los vehículos
que deseen acceder esta calle tienen una
señalización escassa y poco visible (solo unas
líneas discontinuas) y normalmente pueden
bloquear el tráfico rodado de la avenida en
este punto. Por este motivo, el grupo
municipal solicita distintas actuaciones para
facilitar el tráfico fluido y evitar los atascos de



per a facilitar el trànsit fluid i evitar els
embossaments de aquesta avinguda.
Concretament es demana la creació d'un carril
específic de gir cap al Carrer Sella; la millora
de la senyalització del gir, i canviar l'intèrval
semafòric de l'Avinguda. Beniardà a la
intersecció, tant en el sentit ascendent com a
descendent, de manera que si el sentit
descendent té el semàfor obert, l'ascendent
ho tinga tancat, i viceversa, per tal que quan
es realitze el gir no existisca impediment per
part del trànsit del sentit contrari. “Algunes
mesures són semblants a les realitzades fa
uns mesos en la intersecció de l'Avinguda.
Alfonso Puchades amb el carrer Juan Llorca,
on s’ha habilitat un carril de gir, i que
millorarien l’entrada a la ciutat per una de les
vies principals de Benidorm, com és
l’avinguda Beniardà. Per això, esperem que la
proposta siga atesa pels tècnics municipals”,
ha indicat Bigorra.

esta avenida. Concretamente se pide la
creación de un carril específico de giro hacia
la Calle Sella; la mejora de la señalización del
giro, y cambiar el intervalo semafórico de la
Avenida. Beniardá a la intersección, tanto en
el sentido ascendente como descendente, por
lo que si el sentido descendente tiene el
semáforo abierto, el ascendente lo tenga
cerrado, y viceversa, para que cuando se
realice el giro no exista impedimento por parte
del tráfico del sentido contrario. "Algunas
medidas son similares a las realizadas hace
unos meses en la intersección de la Avenida.
Alfonso Puchades con la calle Juan Llorca,
donde se ha habilitado un carril de giro, y que
mejorarían la entrada a la ciudad por una de
las vías principales de Benidorm, como es la
avenida Beniardá. Por ello, esperamos que la
propuesta sea atendida por los técnicos
municipales", indicó Bigorra.

Papeleras nuevas, misma
publicidad y ningún
convenio de regulación
Hace más de un año, en el pleno de Benidorm
de marzo de 2016, se aprobó por unanimidad
la moción de Compromís Los Verdes para
regularizar la explotación del mantenimiento y
de la publicidad de las papeleras de
Benidorm, ya que desde 2001 no existe
ningún convenio ni contrato al respecto. El
gobierno local, lejos de cumplir la moción y
regular la situación, vuelve a colocar nuevas
papeleras. El concejal de Compromís y
portavoz de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, critica la irresponsabilidad del
gobierno de Benidorm, "que ni siquiera se
digna a contestar preguntas sobre este tema
en las comisiones informativas".

Papereres noves, mateixa
publicitat i cap conveni de
regulació
Fa més d’un any, en el ple de Benidorm de
març de 2016, es va aprovar per unanimitat la
moció de Compromís Los Verdes per
regularitzar l’explotació del manteniment i de
la publicitat de les papereres de Benidorm, ja
que des de 2001 no existeix cap conveni ni
contracte al respecte. El govern local, lluny de
complir la moció i regular la situació, torna a
col·locar noves papereres. El regidor de
Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, critica la
irresponsabilitat del govern de Benidorm, “que
ni tan sols es digna a contestar preguntes
sobre aquest tema a les comissions
informatives”.



Compromís demana millores
en el solar del barri antic de
Benidorm
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
sol·licitat per escrit a la regidoria d’Urbanisme
que s’informe de l’estat de les obres per les
quals s’han enderrocat diversos edificis entre
el carrer Major i el carrer Costera del Barco,
davant la falta de moviment en el solar que
existeix actualment, en ple barri antic de
Benidorm. Així mateix, també demana que
s’estudie la col·locació d’una lona a la tanca
perimetral que existeix actualment per millorar
l’estètica de l’Escena Urbana de la zona.
“Tindre al descobert i a la vista de tothom un
solar en una zona tan transitada pels turistes,
que visiten el castell o l’església entre altres
punts destacats, i pels propis residents, no és
la imatge més desitjada que voldríem oferir a
la nostra ciutat i això motiva la nostra petició”,
ha afirmat. Per últim, l’escrit dirigit a
Urbanisme sol·licita igualment que s’avalue el
terreny, abans de procedir a l’edificació d’un
futur hotel, per comprovar l’existència o no de
restes arqueològiques que puguen ser
rellevants per a la història de la ciutat. “Aquest
treball de protecció i conservació hauria de ser
efectuat mitjançant l’existència del catàleg de
béns municipal, que s’havia de crear a
instància d’una moció del nostre grup
municipal, aprovada fa més d’un any; atés que
encara es troba en procés d’elaboració,
instem mitjançant aquesta sol·licitud a prendre
mesures”, ha indicat el regidor. Cal recordar
que el govern local de Benidorm va autoritzar
a finals del mes de desembre passat les obres
de demolició de quatre edificis que hi existien

Compromís pide mejoras en
el solar de casco antiguo de
Benidorm
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
solicitado por escrito a la concejalía de
Urbanismo que se informe del estado de las
obras por las que se han derribado varios
edificios entre la calle Mayor y la calle Costera
del Barco, ante la falta de movimiento en el
solar que existe actualmente, en pleno casco
antiguo de Benidorm. Asimismo, también pide
que se estudie la colocación de una lona en la
valla perimetral que existe actualmente para
mejorar la estética de la Escena Urbana de la
zona. "Tener al descubierto y a la vista de
todos un solar en una zona tan transitada por
los turistas, que visitan el castillo o la iglesia
entre otros puntos destacados, y por los
propios residentes, no es la imagen más
deseada que quisiéramos ofrecer en nuestra
ciudad y eso motiva nuestra petición", ha
afirmado. Por último, el escrito dirigido a
Urbanismo solicita igualmente que se evalúe
el terreno, antes de proceder a la edificación
de un futuro hotel, para comprobar la
existencia o no de restos arqueológicos que
puedan ser relevantes para la historia de la
ciudad. "Este trabajo de protección y
conservación debería ser efectuado mediante
la existencia del catálogo de bienes municipal,
que se tenia que crear a instancia de una
moción de nuestro grupo municipal, aprobada
hace más de un año; dado que aún se
encuentra en proceso de elaboración,
instamos mediante esta solicitud a tomar
medidas", ha indicado el concejal. Hay que
recordar que el gobierno local de Benidorm



en aquests carrers. autorizó a finales del mes de diciembre las
obras de demolición de cuatro edificios que
existían en estas calles.

Maig / Mayo

Aprovada la moció de
Compromís per crear un
Consell de persones amb
Diversitat funcional de
Benidorm
En el ple ordinari de Benidorm s’ha aprovat
per majoria la creació d’un Consell Municipal
de persones amb Diversitat funcional, prèvia
aprovació del seu propi reglament de
funcionament, d’acord amb la moció
registrada pel regidor de Compromís i
portaveu de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra. Així mateix, també han prosperat les

Aprobada la moción de
Compromís-LV para crear un
Consejo de personas con
Diversidad funcional de
Benidorm

En el pleno ordinario de Benidorm ha
aprobado por mayoría la creación de un
Consejo Municipal de personas con
Diversidad funcional, previa aprobación de su
propio reglamento de funcionamiento, de
acuerdo con la moción registrada por el
concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los verdes, Josep Bigorra.



altres mocions del grup municipal que es
debatien en el ple.

Asimismo, también han prosperado las otras
mociones del grupo municipal que se debatían
en el pleno.

Conselleria anuncia la
licitación de diferentes
obras en el colegio Vasco
Núñez de Benidorm
La Conselleria de Educación, Investigación,
Cultura y Deporte ha publicado hoy en el
Diario Oficial la licitación del proyecto y obra
de la reparación de grietas, demolición de la
caseta del conserje y reposición de la tarima
de madera del gimnasio del Colegio público
Vasco Núñez de Balboa de Benidorm. Se
trata de la segunda obra educativa licitada en
Benidorm por Conselleria en casi dos meses,
si tenemos en cuenta la relativa al IES Pere
Maria Orts i Bosch.

Conselleria anuncia la
licitació de diferents obres al
col·legi Vasco Núñez de
Benidorm
La Conselleria d’Educació, Investigació,
Cultura i Esport ha publicat hui en el Diari
Oficial de la Generalitat la licitació del projecte
i obra de la reparació de clevills, demolició de
la caseta del conserge i reposició de la tarima
de fusta del gimnàs del col·legi públic Vasco
Núñez de Balboa de Benidorm. Es tracta de la
segona obra educativa licitada a Benidorm per
Conselleria en quasi dos mesos, si tenim en
compte la relativa a l’IES Pere Maria Orts i
Bosch .

Compromís proposa no
incrementar les places de la
zona blava de Benidorm
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
presentat una moció per al pròxim ple de maig
en la qual se sol·licita que la corporació
municipal es comprometa a no incrementar
les places actuals de la zona blava de
Benidorm. “Hi ha altres mesures per
solucionar el desequilibri econòmic de
l’empresa concessionària actual, creat pel
govern local, sense que hagen d’afectar als
benidormers i benidormeres”, ha indicat.

Compromís propone no
incrementar las plazas de la
zona azul de Benidorm
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
presentado una moción para el próximo pleno
de mayo en la que se solicita que la
corporación municipal se comprometa a no
incrementar las plazas actuales de la zona
azul de Benidorm. "Hay otras medidas para
solucionar el desequilibrio económico de la
empresa concesionaria actual, creado por el
gobierno local, sin que hayan de afectar a los
y las benidormenses", indicó.



Les Fontanelles de
Benidorm continuen sense
senyalitzar-se
Any i mig després de sol·licitar que se
senyalitze el brollador d’aigua dolça a les
arenes de la platja de Ponent, anomenat Les
Fontanelles, el govern local encara no hi ha
col·locat cap cartell informatiu. A més, es
dóna la circumstància que el regidor de
Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, en agost de 2016 va
facilitar informació al respecte al departament
de Medi Ambient per facilitar la tasca.
“Intentem ajudar en el treball de senyalització
però sembla que posar en valor un indret únic
de la ciutat és una qüestió secundària per al
govern de Benidorm”, ha assenyalat.

Les Fontanelles de
Benidorm siguen sin
señalizarse
Año y medio después de solicitar que se
señalice el manantial de agua dulce en las
arenas de la playa de Poniente, llamado Les
Fontanelles, el gobierno local aún no hay
colocado ningún cartel informativo. Además,
se da la circunstancia de que el concejal de
Compromís y portavoz de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, en agosto de 2016
facilitó información al respecto al
departamento de Medio Ambiente para
facilitar la tarea. "Intentamos ayudar en el
trabajo de señalización pero parece que poner
en valor un lugar único de la ciudad es una
cuestión secundaria para el gobierno de
Benidorm", ha señalado.

Compromís solicita obras de
accessibilidad en la calle
Herrerías
Tras recibir varias quejas vecinales sobre la
falta de accesibilidad desde Vía Emilio Ortuño
hasta la calle Herrerias, donde los peatones
utilizan mayoritariamente las escaleras, y
después de comprobar in situ su disposición,
el concejal de Compromís y portavoz de
Compromiso Los Verdes , Josep Bigorra,

Compromís sol·licita obres
d’accessibilitat en el carrer
Herrerías
Després de rebre diverses queixes veïnals
sobre la falta d’accessibilitat des de Via Emilio
Ortuño fins al carrer Herrerias, on els vianants
utilitzen majoritàriament les escales, i després
de comprovar in situ la seua disposició, el
regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,



solicita que se actúe para permitir una
circulación más fluida de peatones, en
especiale a aquellos que tienen una movilidad
reducida. Concretamente, se ha pedido a la
concejalía de obras y escena urbana que se
sustituyan las escaleras por una rampa
accesible, que permita la descarga de sillas
de ruedas, y la creación de un nuevo paso de
cebra en la calle Herrerias desde la acera en
la que se ubica actualmente hasta la acera de
enfrente con su correspondiente rebaje. Esta
reforma facilitaría el paso y evitaría que los
peatones circulen por la calzada de forma
indebida.

sol·licita que s’hi actue per permetre una
circulació més fluïda de vianants, en especial
a aquells que tenen una mobilitat reduïda.
Concretament, s’ha demanat a la regidoria
d’obres i escena urbana que se substituïsquen
les escales per una rampa accessible, que
permeta la baixada de cadires de rodes, i la
creació d’un nou pas de zebra en el carrer
Herrerias des de la vorera en què s’ubica
actualment fins a la vorera de davant amb el
seu corresponent rebaix. Aquesta reforma
facilitaria el pas i evitaria que els vianants
circulen per la calçada de manera indeguda.



Bigorra: “Celebrem el dia
d’Europa sense tindre una
oficina municipal
d’assumptes europeus”
En octubre de 2015, el ple va aprovar per
unanimitat una moció de Compromís Los
Verdes per crear una oficina municipal de
Relacions amb la Unió Europea, per planificar
i coordinar els projectes que aspiren a
finançament europeu, així com també atraure
ajudes d’altres administracions públiques i
supramunicipals. Hui, dia d’Europa, el nostre
regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, critica
que res es coneix de la creació d’aquesta
oficina.

Bigorra: "Celebrem el dia
d'Europa sense tindre una
oficina municipal
d'assumptes europeus"
En octubre de 2015, el pleno aprobó por
unanimidad una moción de Compromís Los
Verdes para crear una oficina municipal de
Relaciones con la Unión Europea, para
planificar y coordinar a los proyectos que
aspiren a financiación europea, así como
també atraer ayudas de otras
administraciones públicas y supramunicipales.
Hoy, día de Europa, nuestro concejal de
Compromís y portavoz de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, critica que nada se
conoce de la creación de esta oficina.

Compromís demana
l’adhesió de Benidorm al
manifest pel Tren de la
Costa
El regidor de Compromís i portaveu de

Compromís pide la adhesión
de Benidorm al manifiesto
por el Tren de la Costa
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha



Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
demanat el suport de l’Ajuntament de
Benidorm i dels grups polítics municipals al
Manifest de Dénia que sol·licita al govern de
l’Estat una aposta sòlida per la implantació del
Tren de la Costa. Així mateix ha recordat que
el pròxim divendres dia 5 hi haurà una
manifestació per reclamar des de diferents
sectors de la societat civil valenciana de les
Marines i de la Safor aquesta infraestructura.

pedido el apoyo del Ayuntamiento de
Benidorm y de los grupos políticos
municipales al Manifiesto de Dénia que
solicita al gobierno del Estado una apuesta
sólida por la implantación del tren de la Costa.
Asimismo ha recordado que el próximo
viernes día 5 habrá una manifestación para
reclamar desde diferentes sectores de la
sociedad civil valenciana de les Marines y de
la Safor esta infraestructura.

Compromís pide la
reubicación de un
contenedor en la zona de la
Cala de Benidorm
Varias quejas vecinales han advertido sobre la
ubicación de un contenedor de residuos
sólidos en medio de la calzada en la
intersección entre la calle Asturias y la calle
Avilés, lo que dificulta el depósito de residuos
por parte de los ciudadanos. Después de
comprobar in situ el concejal de Compromís y
portavoz de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, la peculiar situación del contenedor
de residuos, y teniendo en cuenta que en la
C/Asturias hay dos puntos de contenedores

Compromís demana la
reubicació d’un contenidor a
la zona de la Cala de
Benidorm
Diverses queixes veïnals han advertit sobre la
ubicació d’un contenidor de residus sòlids
enmig de la calçada en la intersecció entre el
carrer Astúries i el carrer Avilés, la qual cosa
dificulta el depòsit de residus per part dels
ciutadans. Després de comprovar in situ el
regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, la
peculiar situació del contenidor de residus, i
tenint en compte que al C/Astúries hi ha dos
punts de contenidors (un en la vorera i un altre



(uno en la acera y otro en el margen izquierdo
de la calle) en los que tendría cabida este
contenedor, el grupo municipal ha solicitado la
posibilidad de colocarlo en alguna de estas
alternativas. Es decir, que se pide que se
ubique el contenedor de residuos sólidos
urbanos junto con el resto de contenedores o
en la acera o en el margen izquierdo para que
los vecinos y vecinas no tengan que cruzar
hasta la mitad de la intersección para
depositar los residuos y así evitar peligros
para su seguridad vial.

en el marge esquerre del carrer) en els que
tindria cabuda aquest contenidor, el grup
municipal ha sol·licitat la possibilitat de
col·locar-lo en alguna d’aquestes alternatives.
És a dir, que es demana que s’ubique el
contenidor de residus sòlids urbans junt amb
la resta de contenidors o bé a la vorera o bé al
marge esquerre perquè els veïns i veïnes no
hagen de creuar fins a la meitat de la
intersecció per dipositar els residus i així evitar
perills per a la seua seguretat viària.

Abril

Compromís proposa
millores per al servici
d’autobús públic de
Benidorm
Arran de la negociació del nou conveni
municipal de col·laboració entre l’empresa que
dóna l’actual servici de transport públic
d’autobús, el grup municipal Compromís Los
Verdes ha presentat diferents al·legacions al
text presentat per millorar el servici. La
gratuïtat dels transbordaments, l’extensió del
carril bus-bici-taxi a les grans avingudes o
l’estudi per a oferir un servei nocturn durant tot
l’any són algunes de les propostes
plantejades.

Compromís propone
mejoras para el servicio de
autobús público de
Benidorm
A raíz de la negociación del nuevo convenio
municipal de colaboración entre la empresa
que da el actual servicio de transporte público
de autobús, el grupo municipal Compromís
Los Verdes ha presentado diferentes
alegaciones al texto presentado para mejorar
el servicio. La gratuidad de los transbordos, la
extensión del carril bus-bici-taxi en las
grandes avenidas o el estudio para ofrecer un
servicio nocturno durante todo el año son
algunas de las propuestas planteadas.



La nueva comisaría, un
enlace con la carretera
desde Salt de l’Aigua y el
paseo de Poniente, nuestras
enmiendas a los
Presupuestos Generales del
Estado
El concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal de Compromís los Verdes,
Josep Bigorra, ha avanzado las enmiendas
que el grupo parlamentario de Compromís
realizará al Congreso al actual proyecto de
presupuestos generales del Estado para
2017. En la ya reiterada y conocida petición
para que haya una partida económica para la
futura construcción de la nueva comisaría de
policía nacional, se suma la finalización de la
fase que queda por realizar del Paseo de
Poniente y la petición de un nuevo enlace con
la carretera nacional con la partida de Salto
del Agua.

La nova comissaria, un
enllaç amb la carretera des
de Salt de l’Aigua i el
passeig de Ponent, les
nostres esmenes als
Pressupostos Generals de
l’Estat
El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal de Compromís los Verdes, Josep
Bigorra, ha avançat les esmenes que el grup
parlamentari de Compromís realitzarà al
Congrés dels Diputats a l’actual projecte de
pressupostos generals de l’Estat per a 2017.
A la ja reiterada i coneguda petició perquè hi
haja una partida econòmica per la futura
construcció de la nova comissaria de policia
nacional, se suma la finalització de la fase que
queda per realitzar del Passeig de Ponent i la
petició d’un nou enllaç amb la carretera
nacional amb la partida de Salt de l’Aigua.



Compromís proposa la
lectura del Tirant lo Blanc a
Benidorm el dia de les
lletres valencianes
El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal de Compromís los Verdes, Josep
Bigorra, ha proposat a la regidora de Cultura
de l’Ajuntament de Benidorm i als membres
del departament que el pròxim dia de les
lletres valencianes, el 20 de novembre, se
celebre una lectura del Tirant lo Blanc de
forma ininterrompuda. La proposta, realitzada
en una conversa durant l’acte de llegida del
Quixot per motiu del dia del Llibre, ha tingut
una bona acollida per part de la regidora.

Compromís propone la
lectura del Tirant lo Blanc en
Benidorm el día de las letras
valencianes
El concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal de Compromís los Verdes,
Josep Bigorra, ha propuesto a la concejala de
Cultura del Ayuntamiento de Benidorm y los
miembros del departamento que el próximo
día de las letras valencianas, el 20 de
noviembre, se celebre una lectura del Tirant lo
Blanc de forma ininterrumpida. La propuesta,
realizada en una conversación durante el acto
de leída del Quijote por motivo del día del
Libro, ha tenido una buena acogida por parte
de la concejala.



Març / Marzo

El gobierno de Benidorm
vuelve a aprobar por decreto
la contratación de un asesor
rechazada en comisión
La historia se repite. Como ya ocurrió en
noviembre de 2016, el gobierno local del PP
ha vuelto a aprobar por decreto una
contratación de una asistencia externa que
fue rechazada por la mayoría de grupos de la
oposición, incluido Compromís Los Verdes, en
comisión informativa. El concejal de
Compromís y portavoz del grupo municipal,
Josep Bigorra, reprobó la actitud del gobierno
local, "que otra vez se desentiende de la
voluntad mayoritaria expresada en comisión
informativa".

El govern de Benidorm torna
a aprovar per decret la
contractació d’un assessor
rebutjada en comissió
La història es repeteix. Com ja va ocórrer en
novembre de 2016, el govern local del PP ha
tornat a aprovar per decret una contractació
d’una assistència externa que va ser rebutjada
per la majoria de grups de l’oposició, inclòs
Compromís Los Verdes, en comissió
informativa. El regidor de Compromís i
portaveu del grup municipal, Josep Bigorra, ha
reprovat l’actitud del govern local, “que altra
vegada es desentén de la voluntat majoritària
expressada en comissió informativa”.

Bigorra: “El PP ha oblidat la
regulació de les hamaques i
para-sols sense utilització a
les platges de Benidorm”
A punt d’entrar en un dels períodes de més
activitat turística per a Benidorm, la Setmana
Santa, el govern local no ha convocat cap
reunió per estudiar la regulació i sanció de les
hamaques i para-sols que es deixen
abandonats en les platges, per després
modificar l’ordenança de platges de Benidorm.

Bigorra: "El PP ha olvidado
la regulación de las
hamacas y sombrillas sin
utilización en las playas de
Benidorm"
A punto de entrar en uno de los periodos de
mayor actividad turística para Benidorm, la
Semana Santa, el gobierno local no ha
convocado ninguna reunión para estudiar la
regulación y sanción de las hamacas y



Així es va aprovar en el ple d’agost de 2016
arran d’una moció de Compromís Los Verdes.
El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal, Josep Bigorra, critica que el PP
haja oblidat aquesta moció.

sombrillas que se dejan abandonadas en las
playas, para luego modificar la ordenanza de
playas de Benidorm. Así se aprobó en el
pleno de agosto de 2016 a raíz de una moción
de Compromís Los Verdes. El concejal de
Compromís y portavoz del grupo municipal,
José Bigorra, critica que el PP haya olvidado
esta moción.

Compromís propone usar
vasos reutilizables en los
próximos actos de la
‘Associació de Penyes’ de
Benidorm
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los verdes ha solicitado a la
concejalía de Fiestas mediante escrito que
suministre a la Associació de Penyes 'Verge
del Sofratge' vasos reutilizables en los
próximos eventos de la asociación para
fomentar la concienciación medioambiental. El
escrito indica que, después de implantarse
esta iniciativa como prueba entre los próximos
actos peñistas, se podrá extender
progresivamente entre otros eventos de esta y
otras asociaciones de la ciudad.

Compromís proposa usar
gots reutilitzables en els
pròxims actes de
l’Associació de Penyes de
Benidorm
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los verdes ha sol·licitat a la
regidoria de Festes mitjançant un escrit que
subministre a l’Associació de Penyes ‘Verge
del Sofratge’ gots reutilitzables en els pròxims
esdeveniments de l’associació per tal de
fomentar la conscienciació mediambiental.
L’escrit indica que, després d’implantar-se
aquesta iniciativa com a prova entre els
pròxims actes penyistes, podrà estendre
progressivament entre altres esdeveniments
d’aquesta i altres associacions de la ciutat.



El govern del PP es carrega
per decret una palmera
protegida de Benidorm
El govern local de Benidorm ha decidit per
decret talar una palmera de vint metres
d’alçària, protegida per la Llei de Patrimoni
Arbori Monumental de la Generalitat. La
decisió sobre aquests exemplars correspon al
ple, però per qüestions d’urgència el PP ha
pres aquesta decisió de manera unilateral. El
regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, critica
aquesta decisió, que se suma a nombroses
tales autoritzades per l’Ajuntament en 2017, i
ha recordat la moció del grup municipal per
conservar i senyalitzar els arbres
monumentals i significatius de Benidorm, que
serà votada en el pròxim ple .

El gobierno del PP se carga
por decreto una palmera
protegida de Benidorm
El gobierno local de Benidorm ha decidido por
decreto talar una palmera de veinte metros de
altura, protegida por la Ley de Patrimonio
Arbóreo Monumental de la Generalitat. La
decisión sobre estos ejemplares corresponde
al pleno, pero por cuestiones de urgencia el
PP ha tomado esta decisión de forma
unilateral. El concejal de Compromís y
portavoz de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, critica esta decisión, que se suma a
numerosas talas autorizadas por el
Ayuntamiento en 2017, y ha recordado la
moción del grupo municipal para conservar y
señalizar los árboles monumentales y
significativos Benidorm, que será votada en el
próximo pleno



Bigorra: "El gobierno del PP
no quiere cubrir la vacante
del encargado de
normalización lingüística"
Desde que el único encargado al
Ayuntamiento sobre normalización lingüística
se jubilara ha pasado casi un año sin que el
gobierno local haya cubierto esta vacante. Al
no poderse aprobar una nueva Relación de
Puestos de Trabajo para 2017, el grupo
municipal Compromís Los Verdes hizo una
enmienda a la propuesta de presupuestos
actuales el pasado viernes para trasladar un
técnico del departamento de Educación al de
Cultura y que se encargara de la
normalización mientras no se cubra la
vacante. Enmienda que fue rechazada por el
PP y sus socios de gobernabilidad (C's y

Bigorra: “El govern del PP
no vol cobrir la vacant de
l’encarregat de
normalització lingüística”
Des que l’únic encarregat a l’Ajuntament
sobre normalització lingüística va jubilar-se ha
passat quasi un any sense que el govern local
haja cobert aquesta vacant. En no poder-se
aprovar una nova Relació de Llocs de Treball
per a 2017, el grup municipal Compromís Los
Verdes va fer una esmena a la proposta de
pressupostos actuals el passat divendres per
traslladar un tècnic del departament
d’Educació al de Cultura i que s’encarregara
de la normalització mentre no es cobrisca la
vacant. Esmena que va ser rebutjada pel PP i
els seus socis de governabilitat (C’s i CBM).
Per al regidor de Compromís i portaveu del



CBM). Para el concejal de Compromís y
portavoz del grupo municipal, Josep Bigorra,
es otra muestra de la escasa importancia que
el gobierno local da a la difusión y uso del
valenciano.

grup municipal, Josep Bigorra, és una altra
mostra de l’escassa importància que el govern
local dóna a la difusió i ús del valencià.

Bigorra: “El govern de
Benidorm demostra no
tindre cap interés a actuar
sobre l’Hotel Selomar”
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
explicat en roda de premsa que el govern
local, mitjançant un decret, ha anul·lat les
sancions i ordres de prendre mesures sobre
l’hotel Salomar que s’imposaven sobre els
seus propietaris. I el govern del PP ha suspés
estes actuacions perquè encara està pendent
de caducar la llicència d’obres de reforma
atorgada pel propi govern local fa més d’un
any. Bigorra considera que el govern local “ha
fet com si actuava amb el Selomar, quan en
realitat era coneixedor que no podia imposar
sancions, deixant passar el temps i
abandonant a la seua sort l’hotel en primera
línia de platja”.

Bigorra: "El gobierno de
Benidorm demuestra no
tener ningún interés en
actuar sobre el Hotel
Selomar"
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
explicado en rueda de prensa que el gobierno
local, mediante un decreto, ha anulado las
sanciones y órdenes de tomar medidas sobre
el hotel Selomar que se imponían sobre sus
propietarios. Y el gobierno del PP ha
suspendido estas actuaciones porque aún
está pendiente de caducar la licencia de obras
de reforma otorgada por el propio gobierno
local hace más de un año. Bigorra considera
que el gobierno local "ha hecho como si
actuaba con el Selomar, cuando en realidad
era conocedor de que no podía imponer
sanciones, dejando pasar el tiempo y
abandonando a su suerte el hotel en primera
línea de playa".

Compromís critica que
Escena Urbana prioriza los
badenes en lugar de arreglar
primero el asfalto
Después de comprobar in situ las últimas
obras de resaltos en la Avenida Marina Alta,
en la zona de la Cala, el concejal de
Compromís y portavoz de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, considera que el
departamento de Escena Urbana "ha
comenzado la casa por el tejado". Así lo
afirma porque se han hecho los trabajos de
construcción de badenes en toda la avenida
antes de la reparación de la calzada, que se
encuentra en mal estado.

Compromís critica que
Escena Urbana prioritza els
badens en compte d’arreglar
primer l’asfalt
Després de comprovar in situ les últimes
obres de ressalts a l’Avinguda Marina Alta, a
la zona de la Cala, el regidor de Compromís i
portaveu de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, considera que el departament
d’Escena Urbana “ha començat la casa pel
sostre”. Així ho afirma perquè s’han fet els
treballs de construcció de badens a tota
l’avinguda abans de la reparació de la
calçada, que es troba en mal estat.



Compromís critica la falta
d’accessos i senyalització i
pobre condicionament del
parc de joves (skate park)
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
comprovat les obres realitzades del Parc de
Joves, l’anomenat Skate Park pel govern
local, que el grup municipal va proposar com a
esmena als pressupostos de 2016. Bigorra
considera que les obres realitzades no estan
prou condicionades ni en els accessos ni en
les indicacions per accedir-hi i demana al
govern del PP que “complete immediatament
aquesta obra inacabada pel benefici de tots
els i les joves”.

Compromís critica la falta de
accesos y señalización y
pobre acondicionamiento
del parque de jóvenes (skate
park)
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
comprobado las obras realizadas del Parque
de Jóvenes, el llamado Skate Park por el
gobierno local, que el grupo municipal
propuso como enmienda a los presupuestos
de 2016. Bigorra considera que las obras
realizadas no están suficientemente
condicionadas ni en los accesos ni en las
indicaciones para acceder y pide al gobierno
del PP que "complete inmediatamente esta
obra inacabada por el beneficio de todos los y
las jóvenes".



Compromís torna a reclamar
un menjador social
municipal a Benidorm com a
esmena als pressupostos
A l’espera de què es convoque el ple de
pressupostos locals per a 2017, el regidor de
Compromís i portaveu del grup municipal
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
desvetlat una de les esmenes que hi
presentaran: que es destinen diners al
projecte d’un menjador social o alberg
municipal. A més de ser una de una de les
demandes reiterades de la ciutadania en els
pressupostos participatius que no apareix
enlloc en els comptes de Benidorm, també és
una petició repetida pel grup municipal, ja que
formava part de les al·legacions finals
formulades als comptes de 2016.

Compromís vuelve a
reclamar un comedor social
municipal en Benidorm
como enmienda a los
presupuestos
A la espera de que se convoque el pleno de
presupuestos locales para 2017, el concejal
de Compromís y portavoz del grupo municipal
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
desvelado una de las enmiendas que
presentarán: que se destine dinero al proyecto
de un comedor social o albergue municipal.
Además de ser una de una de las demandas
reiteradas de la ciudadanía en los
presupuestos participativos que no aparece
en ninguna parte en las cuentas de Benidorm,
también es una petición repetida por el grupo
municipal, ya que formaba parte de las
alegaciones finales formuladas a las cuentas
de 2016.



Febrer / Febrero

Benidorm informará a los
afectados de las cláusulas
suelo y fiscalizará la
concesión del parking de
l’Aigüera
Gracias a dos mociones de Compromís Los
Verdes, aprobadas por unanimidad, Benidorm
ofrecerá información y asesoramiento jurídico
y económico a los afectados por las abusivas
cláusulas suelo y por los gastos de la
constitución de la hipoteca y fiscalizará
correctamente el canon que recibe el
Ayuntamiento por parte de la empresa
concesionaria del parking de l'Aigüera. En
cambio, la moción conjunta para que el
Ayuntamiento de Benidorm utilice la
subvención de la Generalitat para contratar a
un nuevo agente de igualdad no prosperó
porque el gobierno local del PP decidió
aplazar su debate..

Benidorm informarà als
afectats de les clàusules sòl
i fiscalitzarà la concessió del
pàrquing de l’Aigüera
Gràcies a dos mocions de Compromís Los
Verdes, aprovades per unanimitat, Benidorm
oferirà informació i assessorament jurídic i
econòmic als afectats per les abusives
clàusules sòl i per les despeses de la
constitució de la hipoteca i fiscalitzarà
correctament el cànon que rep l’Ajuntament
per part de l’empresa concessionària del
pàrquing de l’Aigüera. En canvi, la moció
conjunta perquè l’Ajuntament de Benidorm
utilitze la subvenció de la Generalitat per
contractar un nou agent d’igualtat no va
prosperar perquè el govern local del PP va
decidir ajornar el seu debat.

Bigorra: “El govern del PP
ha canviat les bases
d’execució del pressupost
obviant acords plenaris
sobre gastos menors”
El regidor de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, han explicat en roda de premsa que
en les bases d’execució del pressupost
proposades per a 2017 el govern local ha
modificat diferents qüestions que afecten a la
fiscalització i control de les despeses menors.
Aquestes condicions sí que estaven recollides
en les bases del pressupost de 2016, en
compliment de la moció proposada pel grup
municipal i aprovada en el ple de 30 de
novembre de 2015.

Bigorra: "El gobierno del PP
ha cambiado las bases de
ejecución del presupuesto
obviando acuerdos
plenarios sobre gastos
menores" El concejal de Compromís
Los Verdes, Josep Bigorra, han explicado en
rueda de prensa que en las bases de
ejecución del presupuesto propuestas para
2017 el gobierno local ha modificado
diferentes cuestiones que afectan a la
fiscalización y control de los gastos menores.
Estas condiciones sí estaban recogidas en las
bases del presupuesto de 2016, en
cumplimiento de la moción propuesta por el
grupo municipal y aprobada en el pleno de 30
de noviembre de 2015.



Compromís propone que los
espectáculos taurinos de
Benidorm también se
consideren como maltrato
animal Entre las alegaciones que el grupo
municipal ha presentado el libro cuarto de la
ordenanza de Medio Ambiente, dedicado a los
animales, se encuentra la eliminación de la
exclusión de los espectáculos taurinos entre
las prácticas prohibidas por el Ayuntamiento
para sufrimiento de los animales. Es decir,
que en caso de aceptar esta alegación, las
celebraciones relacionadas con los toros no
podrían practicarse en Benidorm por
considerar que pueden ocasionarles
sufrimiento como ocurre con cualquier otro
tipo de animal en la ciudad.

Compromís proposa que els
espectacles taurins de
Benidorm també es
consideren com a maltracte
animal Entre les al·legacions que el grup
municipal ha presentat al llibre quart de
l’ordenança de Medi Ambient, dedicat als
animals, es troba l’eliminació de l’exclusió dels
espectacles taurins entre les pràctiques
prohibides per l’Ajuntament per patiment dels
animals. És a dir, que en cas d’acceptar
aquesta al·legació, les celebracions
relacionades amb els bous no podrien
practicar-se a Benidorm per considerar que
poden ocasionar-los patiment com passa amb
qualsevol altre tipus d’animal a la ciutat.

Bigorra reclama més parcs
canins i en condicions al
govern de Benidorm Segons el
govern local, en resposta a una pregunta del
regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, a
Benidorm hi ha dos parcs canins i dos en
projecte. Després de comprovar les
ubicacions dels parcs existents, Bigorra ha
constatat que només n’hi ha un i poc
condicionat. I sobre els parcs projectats, el
regidor dubta que puga instal·lar-se en una de
les vies “perquè no hi ha espai físic on ubicar-
se”. Per tot açò, el regidor demana que
“almenys hi haja els parcs canins que el
govern afirma que existeixen, que es
condicione l’únic existent i que s’estudie
ampliar els projectats”.

Bigorra reclama más
parques caninos y en
condiciones al gobierno de
Benidorm Según el gobierno local, en
respuesta a una pregunta del concejal de
Compromís y portavoz de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, en Benidorm hay dos
parques caninos y dos en proyecto. Tras
comprobar las ubicaciones de los parques
existentes, Bigorra constató que sólo hay uno
y poco acondicionado. Y sobre los parques
proyectados, el regidor duda que pueda
instalarse en una de las vías "porque no hay
espacio físico donde ubicarse". Por todo esto,
el concejal pide que "al menos haya los
parques caninos que el gobierno afirma que
existen, que se acondicione el único existente
y que se estudie ampliar los proyectados".



El Consell incrementa en un
año un 143% las
subvenciones para
aumentar el personal de
servicios sociales de
Benidorm
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
mostrado su satisfacción ya que la
Vicepresidencia y Conselleria de Igualdad y
Políticas inclusivas ha aumentado un 143,27%
entre el presupuesto de 2016 y el de 2017 la
cantidad que destina en Benidorm para
ampliar el personal que se ocupa de los
servicios sociales de la ciudad.
Concretamente este año corresponden
554.450 euros por los 387.000 euros del año
pasado.

El Consell incrementa en un
any un 143% les
subvencions per augmentar
el personal de servicis
socials de Benidorm
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
mostrat la seua satisfacció ja que la
Vicepresidència i Conselleria d'Igualtat i
Polítiques inclusives ha augmentat un
143,27% entre el pressupost de 2016 i el de
2017 la quantitat que destina a Benidorm per
ampliar el personal que s’ocupa dels servicis
socials de la ciutat. Concretament enguany
corresponen 554.450 euros pels 387.000
euros de l’any passat.

Ens sumem a la campanya
#PelsPobles per reclamar
els diners de la Diputació
cap a Benidorm

Bigorra: "La Generalitat
sigue mostrando un
compromiso firme para
acabar el IES Pere Maria de
Benidorm"
Después de proceder a finales de diciembre al
cambio de titularidad de las obras del IES
Pere Maria Orts i Bosch, la Conselleria de
Educación, Investigación, Cultura y Deporte
ha solicitado el permiso de obras al
Ayuntamiento de Benidorm para iniciar cuanto
antes los trabajos de finalización del instituto.
El concejal de Compromís y portavoz de

Bigorra: “La Generalitat
seguix mostrant un
compromís ferm per acabar
l’IES Pere Maria de
Benidorm”
Després de procedir a finals de desembre al
canvi de titularitat de les obres de l’IES Pere
Maria Orts i Bosch, la Conselleria d’Educació,
Investigació, Cultura i Esport ha sol·licitat el
permís d’obres a l’Ajuntament de Benidorm
per a iniciar el més prompte possible els
treballs de finalització de l’institut. El regidor
de Compromís i portaveu de Compromís Los



Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
valorado positivamente la solicitud de
Conselleria, "demostrando el compromiso del
Consell para acabar con las obras pendientes
durante tantos años" y pide al gobierno local
que se dé prisa en realizar este trámite.

Verdes, Josep Bigorra, ha valorat
positivament la sol·licitud de Conselleria,
“demostrant el compromís del Consell per
acabar amb les obres pendents durant tants
anys” i demana al govern local que es done
pressa a realitzar aquest tràmit.

Gener / Enero

El Ple aprova estudiar la
reordenació dels busos
discrecionals que col·lapsen
el centre de Benidorm
Durant el ple ordinari de gener, que va durar
més de catorze hores, es va aprovar la moció
de Compromís Los Verdes per estudiar els
itineraris i parades que efectuen els autobusos
discrecionals en diferents carrers del centre
de la ciutat, així com la possibilitat d’establir
punts de concentració que eviten els
embussos de trànsit de la zona. De la mateixa
manera, també van prosperar les altres tres
mocions del grup municipal i les dos
presentades conjuntament amb altres grups
municipals.

El Pleno aprueba estudiar la
reordenación de los buses
discrecionales que colapsan
el centro de Benidorm
Durante el pleno ordinario de enero, que duró
más de catorce horas, se aprobó la moción de
Compromís Los Verdes para estudiar los
itinerarios y paradas que efectúan los
autobuses discrecionales en diferentes calles
del centro de la ciudad, así como la
posibilidad de establecer puntos de
concentración que eviten los atascos de
tráfico de la zona. Del mismo modo, también
prosperaron las otras tres mociones del grupo
municipal y las dos presentadas
conjuntamente con otros grupos municipales

Compromís propone crear
aparcamientos públicos de
bicicletas en Benidorm
El próximo pleno de enero debatirá una
moción registrada el pasado 18 de enero por
el concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, y
dictaminada en la comisión lunes 23 de enero
para crear aparcamientos públicos de
bicicletas en las inmediaciones de los centros
educativos, los centros sociales municipales,
los recintos deportivos municipales, puntos

Compromís proposa crear
aparcaments públics de
bicicletes a Benidorm
El pròxim ple de gener debatrà una moció
registrada el passat 18 de gener pel regidor
de Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, i dictaminada en la
comissió de dilluns 23 de gener per crear
aparcaments públics de bicicletes als voltants
dels centres educatius, els centres socials
municipals, els recintes esportius municipals,
punts centrals d’activitat de Benidorm i



centrales de actividad de Benidorm y
estaciones de otros medios de transporte
público.

estacions d’altres mitjans de transport públic.

Compromís reclama de nou
en el Congrés que Benidorm
siga reconegut com a
Municipi Turístic
Coincidint amb el dia de la Comunitat
Valenciana en FITUR, el regidor de
Compromís i portaveu de Compromís, Josep
Bigorra, ha informat que Compromís ha
presentat novament una Proposició no de Llei
en el Congrés perquè es modifique la Llei
d’Hisendes Locals i es reconega
conseqüentment que Benidorm és Municipi
Turístic. Es va presentar en juny de 2014 però
des d’aleshores el govern del Partit Popular
no l’ha fet efectiva i, en canviar la legislatura,
ha de tornar a presentar-se, evidenciant així,
en paraules de Bigorra, “que el PP no té cap
pressa de reconèixer la nostra ciutat com el
que és: municipi turístic”.

Compromís reclama de
nuevo en el Congreso que
Benidorm sea reconocido
como Municipio Turístico
Coincidiendo con el día de la Comunitat
Valenciana en FITUR, el concejal de
Compromís y portavoz de Compromís, Josep
Bigorra, informó que Compromís ha
presentado nuevamente una Proposición no
de Ley en el Congreso para que se modifique
la Ley de Haciendas Locales y se reconozca
consecuentemente que Benidorm es
Municipio Turístico. Se presentó en junio de
2014 pero desde entonces el gobierno del
Partido Popular no la ha hecho efectiva y, al
cambiar la legislatura, debe volver a
presentarse, evidenciando así, en palabras de
Bigorra, "que el PP no tiene ninguna prisa de
reconocer nuestra ciudad como lo que es:
municipio turístico"..

Bigorra: "El gobierno local
olvida nuestra moción para
bonificar por igual los
cursos del Ayuntamiento de
Benidorm"
Durante esta mañana se ha producido una
reunión, convocada por la concejalía de
Hacienda, para tratar la modificación de
diferentes ordenanzas fiscales locales. Pero

Bigorra: “El govern local
oblida la nostra moció per a
bonificar per igual els
cursos de l’Ajuntament de
Benidorm”
Durant aquest matí s’ha produït una reunió,
convocada per la regidoria d’Hisenda, per
tractar la modificació de diferents ordenances
fiscals locals. Però entre aquestes no es



entre estas no se encuentraban ninguna de
las normativas fiscales del Ayuntamiento que
debían ser cambiadas para que todos los
cursos y actividades de las diferentes
concejalías del Ayuntamiento de Benidorm
tengan las mismas bonificaciones fiscales en
base a diferentes criterios sociales y
familiares, como así pedía la moción de
Compromís los Verdes, aprobada por mayoría
en el pleno de septiembre, ya que algunas de
las ordenanzas que regulan los precios de los
cursos no tienen ninguna bonificación.

trobaven cap de les normatives fiscals de
l’Ajuntament que havien de ser canviades
perquè que tots els cursos i activitats de les
diferents regidories de l’Ajuntament de
Benidorm tinguen les mateixes bonificacions
fiscals en base a diferents criteris socials i
familiars, com així demanava la moció de
Compromís Los Verdes, aprovada per majoria
en el ple de setembre, ja que algunes de les
ordenances que regulen els preus dels cursos
no tenen cap bonificació.

Compromís reclama més
transparència en la web de
l’Ajuntament de Benidorm
Quasi tres mesos després que s’aprovara en
el ple la creació de l’ordenança municipal de
Transparència, la web de l’Ajuntament de
Benidorm encara està falta d’informació que
s’havia de publicar, segons la pròpia norma
local. Entre d’altres, no s’han publicat les
actes d’organismes interns, com els plens o
les comissions, o diferents indicadors
urbanístics i patrimonials. És per això que el
regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
reclamat en comissió informativa que la web
municipal complisca l’ordenança de
Transparència.

Compromís reclama más
transparencia en la web del
Ayuntamiento de Benidorm
Casi tres meses después de que se aprobara
en el pleno la creación de la ordenanza
municipal de Transparencia, la web del
Ayuntamiento de Benidorm todavía está falta
de información que debía publicarse, según la
propia norma local. Entre otros ítems, no se
han publicado las actas de organismos
internos, como los plenos o comisiones, o
diferentes indicadores urbanísticos y
patrimoniales. Es por ello que el concejal de
Compromís y portavoz de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, reclamó en comisión
informativa que la web municipal cumpla la
ordenanza de Transparencia.

Bigorra: "El PP ha pasado
gastos de promoción del
Concurso de la brocheta
para participar en un foro 2
meses después"
Para la promoción turística del Concurso de la
Brocheta de Benidorm, que se celebró del 19
al 25 de septiembre de 2016, el gobierno local
autorizó diferentes gastos al respecto. Entre
estos gastos, además de campañas
publicitarias radiofónicas, se ha justificado
unos gastos de autopista y parking de la
asistencia del alcalde de la ciudad en el

Bigorra: “El PP ha passat
gastos de promoció del
Concurs de la broqueta per
a participar en un fórum dos
mesos després”
Per la promoció turística del Concurs de la
Broqueta de Benidorm, que es va celebrar del
19 al 25 de setembre de 2016, el govern local
va autoritzar diferents despeses al respecte.
Entre aquestes despeses, a banda de
campanyes publicitàries radiofòniques, s’ha
justificat uns gastos d’autopista i pàrquing de
l’assistència de l’alcalde de la ciutat al Fórum



Fórum Europa, que se produjeron dos meses
después del concurso, y que además en
ningún momento se celebró la conferencia
planificada.

Europa, que es van produir dos mesos
després del concurs, i que a més en cap
moment es va celebrar la conferència
planificada.

El gobierno local de
Benidorm deja pasar las
subvenciones de la
Generalitat para promover el
uso del valenciano
Hace unos meses la Generalitat convocó una
series de ayudas para subvencionar las
acciones de ayuntamientos y otras entidades
locales encaminadas a promover el uso del
valenciano por un importe total de un millón
de euros. A la vista de la resolución de las
ayudas aprobadas en el mes de diciembre,
concedidas a todos los 194 municipios
solicitantes, Benidorm ni siquiera ha pedido la
subvención, a pesar de que es miembro de la
red de Agencias de Promoción del Valenciano
(AVIVA), creada por la ‘Acadèmia Valenciana
de la Llengua’ (AVL). El concejal de
Compromís y portavoz de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, ha criticado que la
desidia del gobierno del PP "hace perder
dinero a Benidorm y oportunidades de
promover nuestra lengua".

El govern local de Benidorm
deixa passar les
subvencions de la
Generalitat per a promoure
l’ús del valencià
Fa uns mesos la Generalitat va convocar una
sèries d’ajudes per subvencionar les accions
d’ajuntaments i altres entitats locals
encaminades a promoure l’ús del valencià per
un import total d’un milió d’euros. A la vista de
la resolució de les ajudes aprovades en el
mes de desembre, concedides a tots els 194
municipis sol·licitants, Benidorm ni tan sols ha
demanat la subvenció, malgrat que és
membre de la xarxa d’Agències de Promoció
del Valencià (AVIVA), creada per l’Acadèmia
Valenciana de la Llengua (AVL). El regidor de
Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, va criticar que la
desídia del govern del PP “fa perdre diners a
Benidorm i oportunitats de promoure la nostra
llengua”.

Compromís reclama un
semàfor entre Avinguda
d’Europa i el Carrer Girona
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
realitzat una petició per escrit al departament
de Trànsit i Mobilitat perquè instal·le un nou
semàfor al pas de vianants de l’Avinguda
d’Europa, a l’altura del carrer Girona, per
millorar les condicions de seguretat de les
persones que travessen esta via per este
punt. Bigorra considera que “ja que s’han
posat nous semàfors tant a l’avinguda Alfonso
Puchades com al principi de l’avinguda

Compromís reclama un
semáforo entre Avenida de
Europa y la Calle Girona
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
realizado una petición por escrito al
departamento de Tráfico y Movilidad para que
instale un nuevo semáforo en el paso de
peatones de la Avenida de Europa, a la altura
de la calle Gerona, para mejorar las
condiciones de seguridad de las personas que
atraviesan esta vía por este punto. Bigorra
considera que "ya que se han puesto nuevos
semáforos tanto en la avenida Alfonso



Comunitat Valenciana, caldria atendre esta
reclamació de veïns i veïnes de la zona”. Es
dóna la circumstància que és l’únic pas de
l’avinguda Europa que no està regulat per
semàfor, tot i que té un gir a la dreta, en sentit
cap a la mar, i una incorporació des del carrer
Girona en sentit ascendent. A més, també en
este sentit, té una parada d’autobús just al seu
costat, amb la qual cosa, quan el vehicle del
servici públic vol aturar-s’hi, pot comportar
perill pels i per les vianants que el creuen.

Puchades como al principio de la avenida
Comunidad Valenciana, habría que atender
esta reclamación de vecinos y vecinas de la
zona". Se da la circunstancia de que es el
único paso de la avenida Europa que no está
regulado por semáforo, aunque tiene un giro a
la derecha, en sentido hacia el mar, y una
incorporación desde la calle Gerona en
sentido ascendente. Además, también en este
sentido, tiene una parada de autobús justo a
su lado, con lo cual, cuando el vehículo del
servicio público quiere detenerse, puede
conllevar peligro para los y las peatones que
cruzan.
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